
Z á p i s n i c a   

z XXV. zasadnutia Zastupiteľstva  

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 28. 9. 2020 

  

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice   
a programu rokovania). 

Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení, prijatých na XXIV.  
    zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK  
 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020. 

Predkladá: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK  

 

5. Voľba hlavného kontrolóra TSK. 
Predkladá: Ing. Jaroslav Baška - predseda TSK 

 

 

6. Návrh na schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi Trenčian- 
skeho samosprávneho kraja za rok 2019. 

Predkladá: doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. - poslanec Z TSK 
 

7. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.   ___ 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie  prebytočnosti, spôsobu prevodu  
a predaja nehnuteľného majetku - pozemku registra "C" parc. 

č. 2505/9 k. ú. Nemšová v prospech Matúša Korvasa. 

b) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 
majetku - pozemok registra "C", parc. č. 67/2 a pozemok 

parc. č. 67/4, v k. ú. Slavnica, z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

c) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 
majetku TSK v správe SOŠ, Lipová 8, Handlová z evidencie 

formou fyzickej likvidácie.     

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 7926 k. ú. Podkylava v prospech 

Ľuboša Brezovského. 

e) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 7941/3 k. ú. Dolná Súča v prospech 

Martina Hrudku. 

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 1174/2 k. ú. Trenčianske Biskupice   

v prospech Mareka Daška. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C" parc. č. 734/1 a parc. č. 734/2 k. ú. Vlčkovo  

v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s., 

Bratislava.  
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h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 756/1 k. ú. Hanzlíková v prospech 

Mesta Trenčín. 

i) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" p.č. 2275 

k.ú. Sebedražie v prospech Stredoslovenskej distribučnej, 

a. s., Žilina. 

j) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena     
v k. ú. Opatová od vlastníka pozemkov Mesto Trenčín. 

k) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena     
v k. ú. Nemšová a Ľuborča od vlastníka pozemkov Mesto 

Nemšová. 

l) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena     
v k. ú. Skalská Nová Ves od vlastníka pozemku Obec Skalka 

nad Váhom. 

m) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena     
v k. ú. Nemšová od vlastníka pozemku KAISER Slovakia 

s.r.o., Družstevná 971, Nemšová. 

n) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 
majetku TSK v správe SOŠ, T. Vansovej 32, Prievidza        

z evidencie formou fyzickej likvidácie.     
 

8. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčian- 
   skeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020. 

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného 

 

9. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci na kompenzá- 
    ciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020       

    vo výške 5 522 741 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej 

finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur. 

Predkladá: Ing. Renáta Ozimová -vedúca odboru finančného 
 

10. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytnutej 
Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných aktív  

vo výške 20 000 000 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej 

finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR zo 

štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur. 

Predkladá: Ing. Renáta Ozimová -vedúca odboru finančného 
 

11. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
    na roky 2020-2022 (2. zmena). 

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

12. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia     
    Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 33/2020, ktorým sa  

    mení VZN TSK č. 8/2018 v znení VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK č. 

23/2019 o financovaní základných umeleckých škôl,  

    jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  

    pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja a o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi 
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alebo náboženskej spoločnosti alebo inej právnickej osoby 

alebo fyzickej osoby.  

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 
 

13. Návrh na schválenie zapojenia stredných škôl v zriaďovateľ- 
    skej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja do národ- 

    ného projektu "Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov  

    II".  

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 
 

14. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďova- 
    teľskej pôsobnosti TSK.          

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
pri Gymnáziu, Školská 2, Dubnica nad Váhom, so sídlom 

Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom. 

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
pri Obchodnej akadémii Milana Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, 

so sídlom M. Rázusa 1, 911 29 Trenčín. 

c) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
pri Strednej odbornej škole technickej, Bratislavská 

439/18, Dubnica nad Váhom, so sídlom Bratislavská 439/18, 

018 41 Dubnica nad Váhom. 

d) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy         
pri Strednej odbornej škole Jána Antonína Baťu, Námestie 

SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 

Partizánske.     

 

15. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 
organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK.   ___ 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 
Správy ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja so sídlom 

Brnianska ulica 3, 911 05 Trenčín. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký - vedúci Odboru dopravy 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - SLOVEN, 018 54 Slavnica 68. 

       Predkladá: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

c) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - LÚČ, 018 52 Pruské č. 399. 

       Predkladá: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

d) Návrh na schválenie Dodatku č. 7 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom, 915 01 

Nové Mesto nad Váhom, ul. Bernolákova č. 14/604. 

       Predkladá: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 
 

16. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
    finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych   

    a investičných fondov.      _____________ 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg. rozvoja 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Operačného programu 

Ľudské zdroje s názvom „Zodpovedná príprava pre prax" 

realizovaného Strednou zdravotníckou školou v Považskej 

Bystrici. 
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b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Myjava".               

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Považská Bystrica".    

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Prievidza so sídlom v Bojniciach".     
 

17. Deklarácia vzájomnej podpory vlajkovej kultúrnej iniciatívy  
    Európskej únie - Európske hlavné mesto kultúry Trenčín 2026. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odb. reg. rozvoja 

           

18. Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o spolupráci  
    pri zabezpečení prepravy cestujúcich na území mesta  

    Trenčín spojmi prímestskej autobusovej dopravy. 

    Predkladá: Mgr. Radovan Hladký - vedúci Odboru dopravy 
 

19. Návrh na menovanie členov dozorných orgánov nemocníc        
    v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho  

    kraja.  

    Predkladá: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

 

20. Výročná správa KOCR Trenčín región za rok 2019. 
    Predkladá: PhDr. Eva Frývaldská-výk.riad.KOCR Trenčín región 
 

21. Diskusia – Rôzne. 
22. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
23. Záver. 

 

 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice  
    a programu rokovania).         

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

         Dnešné XXV. zasadnutie Zastupiteľstva Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja (TSK) vo volebnom období 2017-2022  

    otvoril a viedol predseda TSK Ing. Jaroslav Baška. Na úvod  

    privítal všetkých prítomných a zároveň požiadal o prekrytie 

    horných ciest dýchacích rúškom.  

    V rámci zvyšovania transparentnosti a otvorenosti regionálnej 

    samosprávy Trenčianskeho samosprávneho kraja bolo rokovanie  

    zastupiteľstva vysielané on-line, naživo na webovom sídle  

    TSK, aj na portáli youtube.com.  

    Záznamy z rokovaní zastupiteľstva sú zverejnené na webovej  
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    stránke TSK - v sekcii Úradná tabuľa – Zasadnutia zastupiteľ-     

    stva.  

    Zápisnica z predošlého zasadnutia Z TSK, ktoré sa konalo  

    6.7.2020 bola overená a zverejnená na webovej stránke TSK.  

    Skonštatoval, že na začiatku zasadnutia bolo zo 47 poslancov  

    prítomných 39 poslancov, čím je zasadnutia uznášania sa  

    schopné.  

    Svoju neúčasť vopred ospravedlnili títo poslanci: pp. Cíbik,  

    Vaňo, Hort, neskorší príchod oznámili pp. Matušík, Oulehle,  

    Žiak, Porubcová, Takáč, ktorí sa zúčastňujú MsZ v Prievidzi,  

    na ktorom sa rokuje o budúcnosti vykurovania na hornej Nitre,  

    v súvislosti so zatvorením uhoľných baní k 31.12.2023, a budú  

    im prezentované 2 varianty vykurovania miest Prievidza, Nováky      

    a Zemianske Kostoľany. 

    Pozvánka s programom na dnešné rokovanie bola vopred zaslaná  

    poslancom Z TSK, materiály boli sprístupnené v intranetovej  

    knižnici TSK, a následne boli zverejnené aj na webovej stránke 

    TSK.  

         Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poveril Mgr. Annu  

    Hájkovú, referentku Kancelárie predsedu TSK.             

    Pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia boli za skru- 

    tátorov určení: Mgr. Lenka Kukučková a Mgr. Matej Plánek.  

 

    Za overovateľov zápisnice z dnešného XXV. zasadnutia  

    boli navrhnutí: I.  overovateľ: Ing. Pavol Bagin  

                    II. overovateľ: Mgr. Eva Bočincová.  

 

    Oznámil zmeny v zložení poslaneckých klubov pri Z TSK:  

    Pravicový klub tvorí 9 poslancov, predsedom je p. Porubcová, 

    Smer-SD,...má 14 poslancov, predsedom sa stal dnes p. Habánik, 

    poslanecký klub Nezávislých poslancov má 15 členov, predsedom  

    je p. Božik, nový poslanecký klub Hlas – sociálna demokracia  

    tvorí 5 poslancov, predsedom je p. Janas, a 4 poslanci sú ne-  

    zaradení. O týchto zmenách sa nehlasuje, sú len informatívne.   

     

    Pred prvým hlasovaním bolo prezentovaných 40 poslancov. 

          

         Na základe výsledku hlasovania č. 1: 38-ZA, 1-SA ZDRžAL  

    HLASOVANIA, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.9.        

    2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o  overovateľov zápisnice  

    podľa predloženého návrhu.  

                         (viď uznesenie č. 520/2020/A) 

     

    p. predseda: - po rozhovore s p. poslancom Mgr. Ďureje, PhD.,  

    ktorý predložil písomný návrh na rozšírenie programu dnešného 

    rokovania o bod:  

    Informácia o možných zmenách v zákone č. 578/2004 Z.z. posky- 

    tovateľoch zdravotnej starostlivosti a s tým spojené dopady  

    na nemocnice v správe Trenčianskeho samosprávneho kraja, 

    bude tento bod prerokovaný v rámci bodu Diskusia, Rôzne, 

    ako aj téma s názvom: 

    Návrh na prehodnotenie Priorít vo výstavbe cestnej     

    infraštruktúry do roku 2030.  
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    p. predseda: - informoval tiež o dopracovaných materiáloch 

    k bodom, ktoré neboli prerokované na komisiách, a do programu 

    boli doplnené na zasadnutí Rady predsedov komisií. Ide o bod:  

  

 7. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.     

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci odd. právneho, SMaVO 

    o)  Návrh na zmenu uznesenia Z TSK číslo 372/2019 zo dňa 25.11. 
2019, ktorým sa schválilo nadobudnutie vlastníctva pozemkov 

bezodplatným prevodom od vlastníka Slovenská republika     

v správe Slovenského pozemkového fondu.  _ 

- ide o nové zameranie pozemkov pod cyklotrasou, 
 

a v bode 16. boli doplnené 3 body – b), c), d) nasledovne: 
 

16. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
    finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych   

    a investičných fondov.      ______________ __ 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg. rozvoja     

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Myjava".               

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Považská Bystrica".    

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-

vratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regio-

nálneho operačného programu s názvom "Podpora opatrení   

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Prievidza so sídlom v Bojniciach".     

 

  p. predseda: - výzva vyšla po rokovaní komisií, čo je možnosť  

  získania finančných prostriedkov z IROP na riešenie následkov 

  ochorenia Covid-19 (nákup vybavenia) pre nemocnice, ktoré sú 

  subjekty hospodárskej mobilizácie. Okrem našich 3 nemocníc sú       

  nimi v našom kraji aj FN Trenčín, nemocnica Partizánske a Ilava.  

 

  Ďalšie zmeny programu neboli predložené.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 2: 38-ZA, 2-NEHLASOVALI, 

Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.9.2020 prerokovalo  

a  s ch v á l i l o  predložený program XXV. rokovania Z TSK podľa 

pozvánky. K obom uvedeným výsledkom hlasovania bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 520/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 
 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení, prijatých na XXIV.  
    zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK  
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Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 3: 37-ZA, 4-NEHLASOVALI,  

    Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28. septembra 2020  

    prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e Správu z kontroly  

    plnenia uznesení prijatých na XXIV. zasadnutí Zastupiteľstva 

    TSK, v prijatom 

  

       U z n e s e n í  číslo 521/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

           tejto zápisnice). 

 

     

3. Slovo pre verejnosť.          

 

   p. predseda: - v stanovenej lehote 72 hodín pred rokovaním 

zastupiteľstva bola na Úrad TSK doručená jedna písomná žiadosť 

o vystúpenie na dnešnom zasadnutí - od poslanca MsZ p. Husára   

z Nemšovej, ktorý požiadal o vystúpenie k problematike dokon-

čenia rekonštrukcie cesty v úseku Ľuborča-Trenč. Závada v meste 

Nemšová. Nakoľko bola žiadateľovi vopred vysvetlená celá 

problematika p. Karkušom, riaditeľom SC TSK, pán Husár svoju 

žiadosť stiahol. Prebrali sme to aj s p. Daňom, ktorý je 

z Nemšovej.  

 

 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade 
Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020.  __ 

Predkladal: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 4: 38-ZA, 3-NEHLASOVALI,  

    Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28. septembra 2020  

    prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  Správu o kontrole  

    vybavovania sťažností a petícií na Úrade TSK za I. polrok 2020, 

    v prijatom 

  

       U z n e s e n í  číslo 522/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

           tejto zápisnice). 

 

 

5. Voľba hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja. 
Predkladal: Ing. Jaroslav Baška - predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

p. predseda: - materiál bol spracovaný po zasadnutí Komisie       

na posúdenie náležitostí prihlášok kandidátov na funkciu 

hlavného kontrolóra TSK, ktorá bola schválená na júlovom 

zasadnutí Z TSK uznesením č. 475/2020. V zmysle uvedeného 

uznesenia má určená komisia predložiť na dnešnom zasadnutí 

zastupiteľstva – zoznam kandidátov, za účelom vykonania voľby 

hlavného kontrolóra TSK. Určená komisia zasadala 21.9.2020 
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o 15.00 h a po posúdení náležitostí prihlášok kandidátov      

na funkciu hlavného kontrolóra TSK spracovala zápisnicu      

zo zasadnutia komisie. Zápisnica je súčasťou materiálu, ktorý 

bol predložený na dnešné rokovanie.   

    Pre vykonanie samotnej voľby je potrebné splniť určité  

    náležitosti, a to: 

  - zobrať na vedomie výsledok posúdenia náležitostí podanej  

    prihlášky kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra TSK  

    Komisiou na posúdenie náležitostí prihlášok kandidátov  

    na funkciu hlavného kontrolóra TSK  

  - zriadiť volebnú komisiu pre vykonanie voľby hlavného 

    kontrolóra TSK dňa 28.09.2020,  

  a zvoliť členov volebnej komisie. 
 

p. predseda: - požiadal o slovo doc. MUDr. Jána Bielika, CSc. - 

predsedu Komisie na posúdenie náležitostí prihlášok kandidátov     

na funkciu HK TSK.  

doc. MUDr. Ján Bielik, CSc.: - predniesol zápisnicu zo zasadnutia 

Komisie na posúdenie náležitostí prihlášok kandidátov na funkciu  

HK TSK, ktoré sa konalo 21.9.2020, v zložení: p. Bielik, Dvonč, 

Hajšová, Halinárová, Žiak, zapisovateľ za TSK – p. Záhumenský.  

(Zápisnica je prílohou materiálu v tomto bode.) Členovia komisie 

si zvolili za predsedu p. Bielika. Komisia v stanovenom termíne 

prijala jednu doručenú zaevidovanú obálku z podateľne Úradu TSK.  

Po posúdení komisia vyhodnotila obsah obálky s tým, že jediný 

kandidát na funkciu hlavného kontrolóra TSK Ing. Pavol Zigo – 

predložil požadované náležitosti a odovzdal potrebné doklady. 

Komisia skonštatovala, že kandidát Ing. Zigo splnil podmienky 

účasti na voľbe hlavného kontrolóra TSK dňa 28.9.2020.   

p. predseda: - predniesol návrh na uznesenie, ktoré je potrebné 

prijať pred samotným hlasovaním o voľbe hlavného kontrolóra TSK:  
 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja so sídlom 

v Trenčíne na svojom riadnom zasadnutí dňa 28.09.2020  
 

I. b e r i e  na  v e d o m i e  

    výsledok posúdenia náležitostí podanej prihlášky kandidáta 

na funkciu hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho 

kraja Komisiou na posúdenie náležitostí prihlášok 

kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, 
 

II. z r i a ď u j e 

volebnú komisiu pre vykonanie voľby hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja dňa 28.09.2020 
 

III. v o l í  

týchto poslancov za členov Volebnej komisie pre vykonanie 

voľby hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho 

kraja dňa 28.09.2020:  

1. doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. - predseda 

2. Erich Dvonč                 - člen 

3. Ing. Mária Hajšová          - člen 

4. Ing. Anna Halinárová        - člen 

5. Ing. Miroslav Žiak          - člen.  
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     Na základe výsledku hlasovania č. 5: 41-ZA, 1-SA ZDRŽAL HLASO-

VANIA, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28. septembra 

2020 prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  výsledok posú-

denia náležitostí podanej prihlášky kandidáta na funkciu hlavného 

kontrolóra TSK Komisiou na posúdenie náležitostí prihlášok kandi-

dátov na funkciu hlavného kontrolóra TSK, - z r i a d i l o volebnú 

komisiu pre vykonanie voľby hlavného kontrolóra TSK dňa 28.09.2020, 

a zároveň z v o l i l o týchto poslancov za členov Volebnej komisie 

pre vykonanie voľby hlavného kontrolóra TSK dňa 28.09.2020:     

     1. doc. MUDr. Ján Bielik, CSc. - predseda 

     2. Erich Dvonč                 - člen 

     3. Ing. Mária Hajšová          - člen 

     4. Ing. Anna Halinárová        - člen 

     5. Ing. Miroslav Žiak          - člen.  

(Zloženie volebnej komisie je teda totožné so zložením Komisie     

na posúdenie náležitostí prihlášok kandidátov na funkciu hlavného 

kontrolóra TSK.) K uvedenému bolo prijaté 

  

      U z n e s e n i e  číslo 523/2020 

       (obsah uznesenia viď príloha 

         tejto zápisnice). 

 

 

p. predseda: - v súlade s uznesením z júlového zasadnutia Z TSK má 

kandidát, ktorý splnil požadované podmienky účasti na voľbe - 

právo na vystúpenie v Zastupiteľstve TSK v časovom rozsahu 10 

minút. Po predstavení kandidáta a jeho vyjadrení, že súhlasí 

s kandidatúrou, môže predstaviť svoju koncepciu. Požiadal Ing. 

Zigu o slovo.  

Ing. Zigo: - predstavil sa ako kandidát na funkciu hlavného 

kontrolóra TSK. Uviedol prehľad svojej odbornej činnosti         

a praktických skúseností za takmer 30 rokov praxe v oblasti 

kontroly. V roku 2006 novelou ústavy a zákona o NKÚ bola 

rozšírená kompetencia na kontrolu samosprávy, osobne bol        

pri zriadení expozitúry Bratislava a Trenčín, v súčasnosti pôsobí 

ako riaditeľ expozitúry NKÚ Trenčín.  

Svoje skúsenosti z etáp činnosti na NKÚ by chcel preniesť aj      

do práce hlavného kontrolóra TSK a ÚHK a po oboznámení sa         

a analýze zlepšiť nastavené procesy, byť otvorený v komunikácii 

voči poslancom, úradu i organizáciám v zriaďovateľskej pôsobnosti 

TSK. Vopred poďakoval za dôveru pri voľbe. 

p. predseda: - otvoril diskusiu. 

Znenie časti júlového uznesenia: 

g) po vystúpení kandidátov, ktorí využili právo na vystúpenie  
  v Zastupiteľstve TSK, otvorí predseda TSK diskusiu. Po jej 

ukončení má kandidát, ktorý splnil požadované podmienky účasti    

na voľbe, právo na vystúpenie v Zastupiteľstve TSK v časovom 

rozsahu 2 minúty, počas ktorých má právo reagovať na diskusiu. 

 

PhDr. Škultéty: - pán kandidát pôsobil dlhodobo v kontrolných 

orgánoch a v štátnom kontrolnom orgáne. Spýtal sa, čo bolo 

motiváciou uchádzať sa o pozíciu kontrolóra v samospráve. V roku 

2006 došlo k novele zákona, ktorou pribudla NKÚ kompetencia 

kontrolovať samosprávy. Spýtal sa, či je správne, aby štát takto 
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vstupoval cez svoj kontrolný orgán do kompetencií samosprávy, 

ktorá má svoje kontrolné mechanizmy, ak je definovaná v ústave ako 

samosprávny orgán.  

Ing. Zigo: - k prvej otázke - je to jednou z mnohých životných 

výziev, ktorá ho oslovila, preniesť skúsenosti do činnosti 

hlavného kontrolóra.  Druhá otázka je na inú diskusiu, samosprávny 

kraj vykonáva prenesené kompetencie štátu, ktoré by mal štát  

kontrolovať v neobmedzenom rozsahu. Aj eurofondy sú štátne 

peniaze, a sú kontrolovateľné, ide o výsledok, ktorý chceme 

dosiahnuť kontrolou - či je činnosť správna.  

RNDr. Beňová: – vo svojej koncepcii uvádzate kontrolu efektív-

nosti, účinnosti a hospodárnosti. Spýtala sa, či počas vášho 

pôsobenia kontrolná skupina prispela k odhaleniu alebo poukázaniu 

na neefektívne nakladanie s prostriedkami, príp. kauzy.  

Ing. Zigo: – z hľadiska porušenia zákona NKÚ je viazaný 

mlčanlivosťou aj po skončení práce na NKÚ. Boli zistené viaceré 

nedostatky a nedodržiavanie zákona o rozpočtových pravidlách.  

p. predseda: - boli ste aj tu na kontrole a na SC TSK bolo podané 

aj trestné oznámenie. 

Ing. Zigo: – bolo to v spolupráci s Úradom TSK, výsledky neviem 

povedať.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - nespochybňuje prax kandidáta, ani jeho 

odpovede na otázky. Spýtal sa na jednu praktickú úlohu, pričom ho 

zaujíma odpoveď. Podľa Rokovacieho poriadku majú byť materiály    

na rokovanie doručené poslancom minimálne 5 dní pred zasadnutím. 

Materiály o vašej kandidatúre boli doručené vo štvrtok, 24.9.2020 

o 15.05 h. Ako by sme mali ako poslanci postupovať, ak sa na vás    

v budúcnosti obrátime s takouto požiadavkou. Či taký bod ponechať 

na rokovaní, ako by ste postupovali.    

Ing. Zigo: - nepozná procesné pravidlá prípravy materiálov do zas-

tupiteľstva, preto nevie kde sa stala chyba, že nebol dodržaný 

limit 5 dní na predloženie materiálov. Doklady predložil a boli 

vopred k dispozícii Komisii na posúdenie náležitostí prihlášok 

kandidátov na funkciu HK TSK. Treba hľadať príčiny, kde sa stala 

chyba a vyvodiť závery. 

p. predseda: - spýtal sa p. Baláža kedy boli materiály zverejnené 

v knižnici, material sa nedá spochybniť, komisia zasadala 21.9. 

2020 popoludní a material bolo treba dopracovať.  

Mgr. Baláž: – nemá informáciu, kedy boli materiály zverejnené.  

Ing. Bagin: – ešte nie ste zvolený a neprináleží vám odpovedať   

na takú otázku. V jeho príhovore ocenil otvorenosť voči úradníkom,  

verejnosti a našim organizáciám. Dlhodobo vykonával funkciu riadi-

teľa, kontrolovaného ÚHK, zažil neopodstatnené útoky. Situácia 

okolo VO je zložitá a zaťažuje ekonomických pracovníkov, súčasný 

kontrolór reagoval na všetky zmeny v legislatíve, ocenil jeho rady 

a školenia pre pracovníkov.  

Ing. Zigo: - dôležitá je prezentácia výsledkov kontrolnej činnosti, 

nielen dovnútra, ale aj navonok. Moji zamestnanci robia prezentá-

ciu výsledkov kontrolnej činnosti, čo sa v praxi osvedčilo.  

p. predseda: - reagoval na p. Ďureje. Podľa Rokovacieho poriadku 

sa materiály zverejňujú v intranetovej knižnici najneskôr 5 dní 

vopred, v mimoriadnych prípadoch aj v deň rokovania. Toto považuje 

za mimoriadny prípad.  
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doc. PaedDr. Božik, PhD.: - p. Ziga pozná. Nebráni sa žiadnej 

kontrole, ani NKÚ, aby bolo všetko v poriadku. Za seba aj za p. 

Trstenského, ktorí sme tu najdlhšie (s p. Halabrínom) a za tých, 

ktorí máme možnosť so súčasným kontrolórom komunikovať, úprimne 

poďakoval p. Horváthovi v mene poslancov, ktorí ho opakovane 

volili, za jeho otvorený, korektný a ľudský prístup a snahu 

pomáhať, za tie roky, ktoré odviedol pre TSK a poprial mu veľa 

zdravia, aby sa zúčastňoval aktivít, na ktoré bude v rámci kraja 

pozvaný. Požiadal o potlesk pre p. Horvátha. 

p. predseda: - k želaniu sa pridá tiež, po tomto bode.  

PhDr. PaedDr. Novotná: - nadviazala na p. Božika, ako primátorka 

okresného mesta sa stretla tiež s p. Zigom, keď v meste organi-

zoval kontrolu, ktorá bola vedená na vysokej úrovni, za čo poďa-

kovala. S veľkým záujmom sledovala, kto nahradí p. Horvátha, ktorý 

je aj gestorom Komisie na ochranu verejného záujmu, s ktorým 

pracuje. Z osobnej skúsenosti verí, že to bude správny človek.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - vysvetlil, že vystúpenie na p. Ziga bolo 

smerované hlavne na odpoveď, ktorá bude určujúca pri hlasovaní.  

p. predseda: - voľba HK je raz za 6 rokov, čo je mimoriadny 

prípad. Ukončil diskusiu. Pred samotným aktom voľby HK zopakoval 

podstatné náležitosti a postup pre vykonanie voľby hlavného 

kontrolóra TSK, v zmysle prijatého uznesenia:  
 

V. s ch v a ľ u j e 
        postup a vykonanie voľby hlavného kontrolóra Trenčian-    

        skeho samosprávneho kraja dňa 28.09.2020 takto pre: 

 

A. prvé kolo volieb 

- po predstavení kandidátov títo môžu predstaviť svoju 

koncepciu v časovom rozsahu 10 minút 

- následne predseda volebnej komisie vyzve k voľbe 

hlavného kontrolóra 

- voľba sa vykoná tajným hlasovaním 

- volebná komisia dozerá na celý priebeh tajného 

hlasovania, spočítava hlasy a vyhotovuje zápisnicu      

o výsledku tajného hlasovania 

- na tajné hlasovanie sa použijú hlasovacie lístky,  

ktoré vydá poslancom volebná komisia pri vstupe        

do priestoru určeného na tajné hlasovanie 

- hlasovací lístok pre voľby hlavného kontrolóra bude 

opečiatkovaný pečiatkou Trenčianskeho samosprávneho 

kraja, podpísaný vlastnoručným podpisom predsedu 

volebnej komisie a kandidáti, ktorí splnili podmienky 

na účasť na voľbe, budú uvedení v abecednom poradí 

- poslanci jednotlivo vstúpia do priestoru určeného     

na úpravu hlasovacieho lístka 

- na hlasovacom lístku môže poslanec zakrúžkovať 

poradové číslo iba jedného kandidáta 

- poslanec hlasuje tak, že po opustení priestoru 

určeného na úpravu hlasovacieho lístka vloží hlasovací 

lístok do volebnej schránky 
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- poslancovi, ktorý sa neodobral do priestoru určeného 

na úpravu hlasovacieho lístka, volebná komisia hlaso-

vanie neumožní 

- neplatný bude hlasovací lístok, ktorý nebude na pred- 

písanom tlačive, alebo poslanec neoznačil 

zakrúžkovaním ani jedného kandidáta, alebo ak označil 

zakrúžkovaním viac kandidátov 

- poškodenie hlasovacieho lístka nemá vplyv na jeho 

platnosť, ak sú z neho zrejmé všetky potrebné údaje 

- na prečiarknuté alebo dopísané mená sa neprihliada 

- v sporných prípadoch rozhoduje o platnosti alebo 

neplatnosti hlasovacieho lístka volebná komisia 

- predseda komisie oznámi počet vydaných hlasovacích 

lístkov, počet poslancov, ktorí hlasovali za jednot-

livých kandidátov, počet poslancov, ktorí 

neodovzdali hlasovacie lístky, počet neplatných 

hlasovacích lístkov a následne vyhlási výsledky 

tajného hlasovania 

- zápisnica o výsledku tajného hlasovania je súčasťou 

zápisnice zo zasadnutia zastupiteľstva 

- na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas 

nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov zastupi-

teľstva. Ak ani jeden z kandidátov takú väčšinu 

nezískal, ešte na tej istej schôdzi zastupiteľstvo 

vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja 

kandidáti, ktorí získali v prvom kole volieb 

najväčší počet hlasov. V prípade rovnosti hlasov      

na prvom mieste podľa počtu hlasov, do druhého kola 

volieb postupujú všetci kandidáti umiestnení na prvom 

mieste podľa počtu hlasov. V prípade rovnosti hlasov 

na druhom mieste podľa počtu hlasov, do druhého kola 

volieb postupuje kandidát s najväčším počtom hlasov    

a všetci kandidáti umiestnení na druhom mieste podľa 

počtu hlasov. 

 

p. predseda: - volebná miestnosť sa nachádza na tomto podlaží, 

v zasadacej miestnosti č. 226. Požiadal volebnú komisiu, aby sa 

ujala svojej činnosti vo volebnej miestnosti. Poslancov požiadal, 

aby postupne pristúpili k samotnému aktu vykonania voľby hlavného 

kontrolóra TSK. Pre dodržanie hygienických požiadaviek požiadal,  

aby si každý poslanec zobral na voľbu vlastné pero. Zároveň pre- 

rušil rokovanie na čas, potrebný pre vykonanie voľby HK TSK 

a poďakoval p. Zigovi za vystúpenie. 

Po ukončení aktu voľby, posúdení a spočítaní hlasov vyhotoví 

volebná komisia zápisnicu o výsledku tajného hlasovania. Predseda 

volebnej komisie oznámi výsledky voľby hlavného kontrolóra TSK.  

O uznesení k voľbe hlavného kontrolóra sa už nehlasuje, výsledkom 

je výsledok tajnej voľby poslancov.  
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p. predseda: - požiadal predsedu volebnej komisie p. Bielika      

o oznámenie výsledkov tajnej voľby HK TSK.  

doc. MUDr. Bielik, CSc.: - prečítal zápisnicu o výsledku tajného 

hlasovania na voľbu HK TSK. Zápisnica je prílohou zápisnice      

zo Z TSK 28.9.2020. Poslancom bolo vydaných 44 hlasovacích 

lístkov, v tajnom hlasovaní všetci poslanci odovzdali hlasovacie 

lístky, z počtu 44 odovzdaných hlasovacích lístkov bolo 8 

neplatných, a z 36 platných hlasovacích lístkov hlasovalo 36 

poslancov ZA kandidáta Ing. Pavla Ziga. Na zvolenie hlavného 

kontrolóra je podľa zákona potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

všetkých poslancov zastupiteľstva (t.j. 24 zo 47). Volebná komisia 

konštatovala, že v tajnom hlasovaní bol za hlavného kontrolóra TSK 

zvolený Ing. Pavol Zigo, nakoľko získal súhlas nadpolovičnej 

väčšiny všetkých poslancov zastupiteľstva.  

p. predseda: - ďakujem p. Bielikovi za oznámenie výsledku volieb 

tajnej voľby HK TSK, zablahoželal p. Zigovi k neľahkej úlohe, 

ktorú prevezme po skončení mandátu súčasného hlavného kontrolóra, 

a poprial mu veľa úspechov a dobrú komunikáciu nielen s poslan-

cami, zamestnancami, ale aj so všetkými kontrolovanými organizá-

ciami v ZP TSK. Taktiež poďakoval za Úrad TSK p. Horváthovi, ktorý 

tu je od vzniku VÚC, vykonal veľa poctivej práce a dobre vychádzal 

s poslancami Z TSK. Za obdobie od decembra 2013, odkedy 

spolupracuje s p. Horváthom, svoju pozíciu vykonával čestne, hájil 

záujmy TSK, v poslednom období mu pribudli aj ďalšie kompetencie – 

bol tajomníkom komisie pre majetkové priznania, podľa zákona 

o oznamovateľoch protispoločenskej činnosti preberal podnety      

za úrad aj za 80 OvZP, váži si zavedenie Metodických dní, ktoré 

boli prevenciou zistení, čo očakáva aj u nového kontrolóra. 

Zaželal p. Horváthovi veľa dobrého a vyjadril veľkú vďaku.  

Ing. Horváth: - po 18 rokoch sa táto chvíľa zapíše do života veľmi 

pozitívne. Úprimne poďakoval všetkým, s ktorými je veľmi dlho,      

i krátko. Bude mu to chýbať, ale čas na odchod je správny.  

p. predseda: - poďakoval ešte raz a udelil slovo p. Zigovi, ktorý 

požiadal o slovo.  

Ing. Zigo: - poďakoval všetkým, 36 hlasov je silný mandát. Je to 

záväzok, ktorý sa bude snažiť naplniť a nadviazať na prácu, ktorá 

bola odvedená hlavným kontrolórom, pokračovať v zlepšení.  

Ing. Horváth: - zablahoželal p. Zigovi, s ktorým sa pozná 17 

rokov, ÚHK bude v dobrých rukách. Zaželal mu veľa zdravia         

a rovnako dobrej spolupráce v prostredí TSK, aby naplnil to čo 

dnes preniesol.   

Ing. Trstenský: - sme v úrade od začiatku, od roku 2001 a prežili 

sme s p. Horváthom dlhé obdobie. Tiež poďakoval za jeho prácu pre 

TSK a ľudský prístup, snažil sa organizácie aj vychovávať, aby sa 

chyby neopakovali. Životná skúsenosť s ním bola iná, kedysi robil 

kontrolu p. Trstenský jemu, v pozícii Investičnej banky.  

Tiež zablahoželal p. Zigovi, aby pokračoval v dobrom a najprv 

vychovával až potom kontroloval. Verí, že svojou odbornosťou 

naplní všetky predpoklady pre úspešný výkon svojej funkcie.  

Ing. Máčeková: - veľmi poďakovala v mene svojom aj za poslankyne 

za okres Bánovce n. B. p. Horváthovi, s ktorým sme spolupracovali 

aj v rámci miestnej samosprávy, aj v komisii. Teší sa            

na spoluprácu a blahoželá novozvolenému kontrolórovi.  



14 

 
Mgr. Bočincová: - tiež sa podelila o skúsenosť s p. Horváthom, keď 

na začiatku povedal, že tu bude pre nás 24 hodín, bol tu pre nás 

vždy. Veľmi rada sa znovu stretne, a bude spomínať ako na úžasného 

človeka. Popriala p. Zigovi veľa úspechov.  

Ing. Bagin: – tiež poďakoval p. Horváthovi za všetko dobré a po-

prial p. Zigovi pevné nervy, jasné ciele.  

p. predseda: - pripomenul že p. Horváth končí 30.10.2020 a nový 

hlavný kontrolór nastupuje 31.10.2020. 

V zápisnici z dnešného zastupiteľstva je uznesenie o voľbe HK TSK. 

O uznesení sa už nehlasuje, výsledkom je výsledok tajného hlaso- 

vania o voľbe hlavného kontrolóra TSK.  

 

     Na základe výsledku tajného hlasovania o voľbe hlavného 

kontrolóra TSK počtom platných hlasov 36-ZA Zastupiteľstvo TSK    

so sídlom v Trenčíne na svojom riadnom zasadnutí dňa 28.09.2020     

z v o l i l o  Ing. Pavla ZIGA - do funkcie hlavného kontrolóra 

TSK. K uvedenému bolo prijaté  

 

U z n e s e n i e  číslo 524/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

p. predseda: - na záver poďakoval všetkým zúčastneným, súčasnému 

hlavnému kontrolórovi za doterajšiu prácu, a verí, že spolupráca 

bude rovnako dobrá aj s novým hlavným kontrolórom. Všetkým 

poslancom zastupiteľstva poďakoval za účasť pri voľbe hlavného 

kontrolóra.  

 

     

6. Návrh na schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi Trenčian- 
skeho samosprávneho kraja za rok 2019.    __ 

Predkladal: doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. - poslanec Z TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

p. predseda: - materiál bol presunutý z aprílového zasadnutia 

Z TSK na neskôr, vzhľadom na finančnú situáciu, v súvislosti 

so šíriacou sa pandémiou ochorenia COVID-19. Po ujasnení návrh 

opätovne predkladáme na rokovanie. Materiál bol prerokovaný   

vo Finančnej komisii a v Rade predsedov komisií.  

    doc. Ing. Habánik, PhD., predseda K-finančnej: - Komisia  

    pre financie, rozpočet a investície pri Z TSK na svojom sep- 

    tembrovom zasadnutí prerokovala predložený návrh na schválenie  

    odmeny hlavnému kontrolórovi TSK za rok 2019 a odporučila Z TSK  

    schváliť hlavnému kontrolórovi TSK odmenu za obdobie od 01.01.  

    2019 do 31.12.2019 vo výške 30% súhrnu platov ustanovených  

    podľa zákona č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných   

    celkov. ÚHK bol poverený Z TSK v roku 2019 vykonať 69 kontrol,  

    skutočne bolo vykonaných 78. Okrem uvedeného hlavný kontrolór  

    uskutočnil aj tradičné Metodické dni, pravidelne sa zúčastňo- 

    oval všetkých komisií, pracovných porád a stretnutí s riadi- 

    teľmi organizácií v ZP TSK. Udelenie odmeny je v právomoci  

    Z TSK, preto komisia prerokovala návrh a odporučila Z TSK  

    schváliť predložený návrh, ktorý mal byť schválený v jarných  
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    mesiacoch t.r..  

    Tiež poďakoval p. hlavnému kontrolórovi za prácu vo funkcii,  

    ktorú vykonáva od roku 2003 nepretržite.  

    Zablahoželal aj novozvolenému kontroloróvi p. Zigovi a verí, 

    že spolupráca aj s komisiami bude minimálne taká ako doteraz.  

    Ing. Žiak: - tiež ocenil ľudský prístup p. Horvátha a odmenu  

    si zaslúži. Poďakoval za dva roky, ktoré mohol s ním stráviť  

    a poprial mu veľa šťastia.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 6: 35-ZA, 1-PROTI, 1-SA 

    ZDRžAL HLASOVANIA, 5-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK so sídlom    

    v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo  

    a  s ch v á l i l o  hlavnému kontrolórovi TSK odmenu za rok  

    2019 v zmysle predloženého návrhu, k čomu bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 525/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

7. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.   ___ 

Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu  
a predaja nehnuteľného majetku - pozemku registra "C"  

parc. č. 2505/9 k. ú. Nemšová v prospech Matúša Korvasa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

p. predseda: - požiadal v krátkosti uviesť predložené body,  

materiály boli prerokované v komisiách a na Rade predsedov 

komisií, doplnený bol len bod 7. o).  

V prípade osobitného zreteľa sú pre prijatie uznesenia 

potrebné 3/5 hlasov všetkých poslancov (29).  

  

     Na základe výsledku hlasovania č. 7: 35-ZA, 6-NEHLASO-

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020 

prerokovalo a  r o z h o d l o  o trvalej prebytočnosti 

nehnuteľného majetku (pozemku) vo vlastníctve TSK, v správe 

Správy ciest TSK, Trenčín, v k.ú. Nemšová,  u r č i l o  

prevod prebytočného nehnuteľného majetku (pozemku) TSK, 

uvedeného v bode I. tohto uznesenia - Matúšovi Korvasovi,   

za kúpnu cenu, ako prípad hodný osobitného zreteľa (ktorý 

spočíva v potrebe usporiadania právneho vzťahu 

k novovytvorenému pozemku, ktorý spolu s pozemkom vo 

vlastníctve žiadateľa vytvorí súvislý celok nehnuteľností 

vhodný na užívanie jedného vlastníka), a zároveň  s c h v á l 

i l o  odpredaj uvedeného prebytočného nehnuteľného majetku - 

Matúšovi Korvasovi, za kúpnu cenu ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 526/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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 7. 

b) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

       majetku - pozemok registra "C", parc. č. 67/2 a pozemok 

       parc. č. 67/4, v k. ú. Slavnica, z dôvodu hodného  

       osobitného zreteľa.         

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

       p. predseda: - aj v tomto prípade (osobitný zreteľ) je  

       pre prijatie uznesenia potrebná 3/5 väčšina hlasov všetkých  

       poslancov (29).  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 8: 35-ZA, 6-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

       prerokovalo a  r o z h o d l o  o trvalej prebytočnosti  

       nehnuteľného majetku vo vlastníctve TSK (pozemkov) v správe 

       CSS – SLOVEN, Slavnica, - u r č i l o  prevod prebytočného  

       nehnuteľného majetku TSK (pozemkov) v správe CSS – SLOVEN,  

       Slavnica v prospech Obec Slavnica, Slavnica, do vlastníc- 

       tva obce, za kúpnu cenu, ako prípad hodný osobitného 

       zreteľa, ktorý spočíva v potrebe zabezpečenia lepšieho 

       využitia a majetkovoprávneho usporiadania vzťahu k pozem- 

       kom pod a v blízkosti bytovky, ktorá svojím umiestnením 

       tvorí neoddeliteľný celok s pozemkami), a zároveň  s ch v á- 

       l i l o  1. odpredaj uvedeného prebytočného nehnuteľného      

       majetku TSK (pozemkov) v správe CSS – SLOVEN, Slavnica,  

       v prospech Obec Slavnica, 018 54 Slavnica, do vlastníctva 

       obce, za kúpnu cenu ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

      2. vyňatie nehnuteľného majetku špecifikovaného v bode 1.  

      zo správy správcu CSS – SLOVEN, Slavnica, dňom prevodu  

       vlastníckeho práva. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 527/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
 

 

 7. 

    c) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení    

       majetku TSK v správe SOŠ, Lipová 8, Handlová z evidencie  

       formou fyzickej likvidácie.         

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 9: 35-ZA, 6-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.  

       2020 prerokovalo a  r o z h o d l o  o neupotrebiteľnosti  

       majetku vo vlastníctve TSK, v správe správcu Stredná odbor- 

       ná škola, Handlová (Budova súp.č. 1952), postavená na pozem-  

       ku v k.ú. Handlová, - o vyradení uvedeného majetku z evi- 

       dencie, dňom jeho likvidácie. K uvedenému bolo prijaté 
 

U z n e s e n i e  číslo 528/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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 7. 

 d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku     

    registra "C" parc. č. 7926 k. ú. Podkylava v prospech Ľuboša    

    Brezovského.          _ 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 10: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

       prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena  

       na pozemku v k.ú. Podkylava, na dobu neurčitú, v prospech  

       Ľuboša Brezovského, za odplatu – jednorazovú náhradu podľa  

       predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 
 

U z n e s e n i e  číslo 529/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
       

 

 7. 

e) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 7941/3 k. ú. Dolná Súča v prospech 

Martina Hrudku.          

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 11: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

      VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena  

 na pozemku v k.ú. Dolná Súča, na dobu neurčitú, v prospech  

 Martina Hrudku, za odplatu – jednorazovú náhradu, podľa   

 predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 
 

U z n e s e n i e  číslo 530/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

 7. 

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1174/2 k. ú. Trenčianske Biskupice  

v prospech Mareka Daška.        

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 12: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

      VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena  

 na pozemku v k.ú. Trenčianske Biskupice, na dobu neurčitú 

      v prospech Mareka Daška, za odplatu – jednorazovú náhradu,  

    podľa predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 531/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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7. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C" parc. č. 734/1 a parc. č. 734/2 k. ú. Vlčkovo  

v prospech Západoslovenskej distribučnej, a. s., 

Bratislava.           _ 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 13: 32-ZA, 9-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

  prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena  

  na pozemku v k.ú. Vlčkovo, v obci Dežerice, na dobu  

  neurčitú, v prospech oprávneného z vecného bremena –  

  Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava, za odplatu  

  - jednorazovú náhradu, podľa predloženého návrhu.  

  K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 532/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

        

             

 7. 

h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 756/1 k. ú. Hanzlíková v prospech 

Mesta Trenčín.          

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 14: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

  prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena  

  na pozemku v k.ú. Hanzlíková, v obci Trenčín, na dobu  

  neurčitú, v prospech tretej osoby - oprávneného z vecného 

  bremena – Mesto Trenčín, Trenčín, za odplatu - jednorazovú  

  náhradu, ktorú uhradia Železnice Slovenskej republiky,  

  Bratislava, podľa predloženého návrhu. K uvedenému bolo  

  prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 533/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

        

 

7. 

i) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie 
zákonného vecného bremena na pozemku registra "C" p.č. 2275 

k.ú. Sebedražie v prospech Stredoslovenskej distribučnej,   

a. s., Žilina.          

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 15: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  
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  prerokovalo a podľa predloženého návrhu  s ch v á l i l o  

  jednorazovú náhradu ( v  zmysle Zásad hospodárenia s ma- 

  jetkom TSK v platnom znení, a v súlade s § 11,ods. 1 a  

  ods. 8 zák. č. 251/2012 Z. z. o energetike) za zriadenie 

  zákonného vecného bremena, ktorú uhradí oprávnený  

  z vecného bremena – Stredoslovenská distribučná, a. s., 

  Žilina. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 534/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

      

 

 7. 

j) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena       
v k. ú. Opatová od vlastníka pozemkov Mesto Trenčín.   

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 16: 34-ZA, 7-NEHLASO- 

       VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

  prerokovalo a podľa predloženého návrhu  s ch v á l i l o   

  nadobudnutie práva vecného bremena spočívajúceho v povin-  

  nosti povinného z vecného bremena Mesto Trenčín, Trenčín, 

  v prospech oprávneného z vecného bremena - Trenčiansky  

  samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne, Trenčín, na dobu    

  neurčitú, resp. po dobu životnosti stavby - za jednorazovú  

  náhradu za celý záber. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 535/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

 7. 

k) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena       
v k. ú. Nemšová a Ľuborča od vlastníka pozemkov Mesto 

Nemšová.            

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 17: 34-ZA, 7-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

prerokovalo a podľa predloženého návrhu  s ch v á l i l o   

      nadobudnutie práva vecného bremena spočívajúceho v povin- 

      nosti povinného z vecného bremena Mesto Nemšová, Nemšová, 

      v prospech oprávneného z vecného bremena – Trenčiansky 

      samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne, Trenčín, na dobu  

      neurčitú - za jednorazovú náhradu za celý záber zaťažených 

      pozemkov. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 536/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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 7. 

l) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena        
v k. ú. Skalská Nová Ves od vlastníka pozemku Obec Skalka  

nad Váhom.           

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 18: 34-ZA, 7-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

prerokovalo a podľa predloženého návrhu  s ch v á l i l o   

      nadobudnutie práva vecného bremena spočívajúcom v povinnosti 

      povinného z vecného bremena Obec Skalka nad Váhom, Skalka 

      nad Váhom, v prospech oprávneného z vecného bremena –  

     Trenčiansky samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne, Trenčín,  

      na dobu neurčitú - za jednorazovú náhradu za celý záber  

      zaťaženého pozemku. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 537/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
 

  

 7. 

m) Návrh na schválenie nadobudnutia práva vecného bremena 
      v k. ú. Nemšová od vlastníka pozemku KAISER Slovakia s.r.o.,  

      Družstevná 971, Nemšová.      ______ 

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 19: 34-ZA, 7-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

prerokovalo a podľa predloženého návrhu  s ch v á l i l o   

      nadobudnutie práva vecného bremena spočívajúceho v povin- 

      nosti povinného z vecného bremena spoločnosťou KAISER  

     Slovakia s.r.o., Nemšová, v prospech oprávneného z vecného  

      bremena - Trenčiansky samosprávny kraj so sídlom  

      v Trenčíne, Trenčín, na dobu neurčitú - za jednorazovú  

      náhradu za celý záber zaťaženého pozemku. K uvedenému bolo  

      prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 538/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
             

 

 7. 

n)  Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení majetku   
 TSK v správe SOŠ, T. Vansovej 32, Prievidza z evidencie  

 formou fyzickej likvidácie.        __ 

 

      Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Mgr. Baláž: - materiál bol už predložený na predošlom zastu- 

piteľstve. 

p. predseda: - bunku nevieme predať. 

     Na základe výsledku hlasovania č. 20: 34-ZA, 7-NEHLASO- 
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VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

      prerokovalo a podľa predloženého návrhu  r o z h o d l o 

- o neupotrebiteľnosti majetku vo vlastníctve TSK, v správe 
správcu Stredná odborná škola, Prievidza - Bunka UB 12 

- hnedá, zostatková hodnota: 0,00 EUR 

- o vyradení majetku špecifikovaného v bode 1. tohto 
uznesenia z evidencie, dňom jeho fyzickej likvidácie. 

K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 539/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

       

 7. 

o) Návrh na zmenu uznesenia Z TSK číslo 372/2019 zo dňa 25.11. 
2019, ktorým sa schválilo nadobudnutie vlastníctva pozemkov 

bezodplatným prevodom od vlastníka Slovenská republika 

v správe Slovenského pozemkového fondu.      

 

     Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

     Mgr. Baláž: - v uznesení sa mení špecifikácia pozemkov  

     a celková výmera. 

  

    Na základe výsledku hlasovania č. 21: 32-ZA, 9-NEHLASO- 

     VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

prerokovalo a  s ch v á l i l o  zmenu uznesenia Zastupi-

teľstva TSK číslo 372/2019 zo dňa 25.11.2019, ktorým sa 

pôvodné znenie Textu nahrádza novým textom, podľa predlo-

ženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e  číslo 540/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

8. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčian- 
   skeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020.   __ 

    Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Ozimová: - skomentovala predložený materiál. Plnenie  

    príjmov a čerpanie výdavkov bolo ovplyvnené mimoriadnou  

    situáciou v súvislosti s pandémiou spôsobenou ochorením COVID- 

    19. Plnenie bežných príjmov bolo vo výške 81.379.307,08 eur,  

    t.j. 48,54% z rozpočtovanej sumy, čerpanie bežných výdavkov  

    bolo za uvedené obdobie vo výške 71.657.209,16 eur, t.j.  

    47,11% z rozpočtovanej sumy. Kapitálové výdavky boli čerpané  

    v objeme 8.719.890,01 eur, t.j. 9,27% z rozpočtovaného objemu. 

    Súčasťou materiálu je aj rozpočet v Programovej štruktúre.  

    Materiál bol prerokovaný vo všetkých komisiách a v Rade  

    predsedov komisií, a odporučený zobrať na vedomie.  
 

         Na základe výsledku hlasovania č. 22: 31-ZA, 11-NEHLASO- 
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    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.9.2020  

    prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e Vyhodnotenie plnenia 

    príjmov a čerpania výdavkov TSK za I. polrok 2020, v prijatom  

    

U z n e s e n í  číslo 541/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

         tejto zápisnice). 

 
 

9. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci na kompenzá- 

    ciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020       

    vo výške 5 522 741 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej 

finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur. __   

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Ozimová: - skomentovala predložený materiál. Finančnú  

    situáciu TSK v roku 2020 nepriaznivo ovplyvnila pandémia  

    spôsobená ochorením Covid-19, a to znížením príjmov v dôsledku  

    výpadku dane z príjmu FO. V záujme pomôcť samosprávam vláda SR  

    v auguste 2020 schválila uznesením poskytnutie bezúročnej  

    návratnej finančnej výpomoci (NFV) subjektom samosprávy  

    na výkon ich pôsobností. Na základe žiadosti môže byť výška  

    poskytnutej výpomoci max. do výšky výpadku dane z príjmov FO  

    za rok 2020, so 4-ročnou splatnosťou. Pre TSK je suma NFV  

    zo strany MF SR max. 5.522.741,- eur. Podanie žiadosti je  

    podmienené schválením v Zastupiteľstve TSK. O NFV je možné  

    požiadať do 31.10.2020. TSK plánuje fin. výpomoc použiť  

    na vykrytie bežných a KV v rozpočte TSK na roky 2020-2022,  

    ktoré mali byť hradené z daňových príjmov. Poskytnuté pros- 

    triedky je možné použiť do 31.12.2020. Materiál bol preroko- 

    vaný vo všetkých komisiách pri Z TSK.   

p. predseda: - súčasťou materiálu je aj stanovisko hlavného 

kontrolóra TSK. NFV chceme dofinancovať veci, ktoré sme si 

naplánovali v rozpočte.  

Ing. Horváth: - stanovisko vypracoval po kontrole na Úrade  

TSK, aby vyžadované podmienky boli splnené. Stanovisko obsahuje 

obidva úvery, čo treba brať komplexne. Všetky zákonné podmienky 

pre prijatie NFV boli splnené. 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 23: 33-ZA, 8-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

    prerokovalo a na základe ustanovení zákona č. 302/2001 Z. z. 

    o samospráve vyšších územných celkov a zákona č. 583/2004 

    Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  v z a l o  

    na  v e d o m i e  stanovisko hlavného kontrolóra TSK  

    k „Návrhu na prijatie návratnej finančnej výpomoci (NFV)  

    na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 

    2020 vo výške 5 522 741 eur“,  s ch v á l i l o  prijatie NFV  

    na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku  

    2020 vo výške 5 522 741 eur, a zároveň  s p l n o m o c n i l o 

    predsedu TSK - na podpis zmluvy o NFV a dokumentov potrebných  
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    k čerpaniu návratnej finančnej výpomoci. K uvedenému bolo  

    prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 542/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

10. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytnutej 
Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných aktív       

vo výške 20 000 000 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej 

finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR     

zo štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur.__   

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca odboru finančného 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Ozimová: - na základe vývoja aktuálnej finančnej situácie 

sa TSK rozhodol požiadať MF SR o poskytnutie NFV vo výške 20 

mil. eur, zo štátnych finančných aktív. Vlastné fin. zdroje   

na financovanie investičných akcií sú nepostačujúce.  

Vláda SR uznesením č. 474 z 15.7.2020 schválila poskytnutie 

NFV vo výške 20 mil. eur pre TSK na opravy a rekonštrukcie 

ciest II. a III. triedy, vrátane cestnej infraštruktúry, 

opravy majetku a investície do majetku TSK, určeného na výkon 

samosprávnych pôsobností na úseku soc. služieb, zdravotníctva, 

kultúry, cestovného ruchu, vzdelávania, športu a reg. rozvoja.  

TSK plánuje čerpanie v rokoch 2021-2022, NFV bude poskytnutá 

bezúročne, v rovnomerných splátkach po dobu 10 rokov, od roku 

2023. V súčasnosti máme úver v ČSOB. Poskytnutie NFV je pod-

mienené schválením v zastupiteľstve. Materiál bol prerokovaný 

vo všetkých komisiách.  

Ing. Horváth: - stanovisko obsahuje obidva úvery. Veľmi kladne 

hodnotil, že v predošlých rozpočtoch sme sa snažili riešiť KV 

z vlastných zdrojov. V súčasnosti je na mieste prijatie NFV.  

p. predseda: - predošlá vláda to vyčlenila 5 krajom na cesty,  

tieto financie vlády pre 3 kraje (BSK, TSK a KSK) je možné 

použiť nielen na cesty, ale na všetky investície v kompetencii 

TSK, ostatné župy podpísali dodatky, aby ich mohli tiež použiť 

rovnako. 

PhDr. Škultéty: - prvá výpomoc sa týka výpadku podielových 

daní, druhá sa týka úveru od štátu, ktorý si už niektoré VUC 

zobrali. Spýtal sa na konktérne použitie prostriedkov. 

p. predseda: - v októbri sa budú konať stretnutia poslancov, 

ktorí schvália priority a tieto budú zapracované do rozpočtu 

2021, o použití budete rozhodovať vy.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - je za prijatie fin. pomoci. Na Finančnej 

komisii sme viedli diskusiu podobnú ako otvoril p. Škultéty -

zoznam priorít, ktorý vzíde z rokovania poslaneckých klubov. 

Navrhol iný prístup, aby sa poslanci za okresy stretli priamo 

v teréne a na obhliadke si stanovili priority investícií,     

za účasti cestmajstrov a zástupcov OvZP. Rozprával sa s p. 

Karkušom, chýbajú tomu priority. Napr. došlo k zosuvu cesty 



24 

 
v správe kraja v Čavoji, a mala by byť prioritou. Stretnutie 

v teréne by bolo lepšie.  

p. predseda: - cesta v Čavoji je havária, chceme to urobiť 

tento rok, je to mimo 20 mil. eur. Priority sa schvaľovali už 

minulý rok, znovu si ich prejdete. Nebráni nikomu stretnúť sa 

v teréne. Je na vás poslancoch, ako tých 20 mil. použijeme.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - most v Opatovciach n. Nitrou by sa mohol 

robiť, ale PD sa posúva. Cesta v Čavoji bola havária, takých 

hrozí v teréne viac, preto treba ísť do terénu s cestmajstrami.  

p. predseda: - osobne si prešiel celý kraj, most Opatovce 

chceme robiť z eurofondov, a čerpať prostriedky z ďalšieho 

programového obdobia. Treba rozlišovať, čo sa dá financovať 

z eurofondov a čo z NFV.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 24: 35-ZA, 6-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

    prerokovalo a na základe zákona č. 302/2001 Z. z. o samo-  

    správe vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov 

    a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej  

    samosprávy  v z a l o  na  v e d o m i e  stanovisko hlavného 

    kontrolóra TSK k „Návrhu na prijatie návratnej finančnej  

    výpomoci poskytnutej MF SR zo štátnych finančných aktív  

    vo výške 20 000 000 eur“,  s ch v á l i l o  prijatie NFV 

    poskytnutej MF SR zo štátnych finančných aktív vo výške  

    20 000 000 eur, a zároveň  s p l n o m o c n i l o  predsedu  

    TSK - na podpis zmluvy o NFV a dokumentov potrebných  

    k čerpaniu návratnej finančnej výpomoci. K uvedenému bolo  

    prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 543/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

  

p. predseda: - požiadal poslancov, aby sa v priebehu októbra 

stretli a prešli si priority jednotlivých okresov.   

 

 

11. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 
    na roky 2020-2022 (2. zmena).      ___ 

    Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

      Ing. Ozimová: - dôvodom na zmenu rozpočtu je prijatie NFV,  

    kde znižujeme daň príjmu FO, a NFV vo výške 5 mil. eur zapra-  

    covávame cez fin. operácie. Ďalšou zmenou sú došlé refundované 

    prostriedky za IPC, ktoré zapracujeme na financovanie pro- 

    jektov Interreg V-A, na refundáciu našim OvZP.  

    Ing. Ozimová: - čakáme na septembrovú prognózu daňových  

    príjmov, následne zvoláme workshopy s poslancami, k 20 mil.  

    úveru.  
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         Na základe výsledku hlasovania č. 25: 30-ZA, 10-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

prerokovalo v súlade so zákonom č. 302/2001 Z. z. o samo-

správe vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov 

a v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy - „Návrh na Zmenu Rozpočtu TSK  

na roky 2020 – 2022 (2. zmena)“ a  s ch v á l i l o  Zmenu 

Rozpočtu TSK na roky 2020-2022 (2. zmena). K uvedenému bolo  

    prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 544/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

     

 

12. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian- 
skeho samosprávneho kraja č. 33/2020, ktorým sa mení VZN TSK 

č. 8/2018 v znení VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK č. 23/2019     

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl     

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Trenčianskeho samosprávneho kraja a o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení        

v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi alebo 

náboženskej spoločnosti alebo inej právnickej osoby alebo 

fyzickej osoby.     __      

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Hilčíková: - návrhom VZN reagujeme na aktuálnu situáciu  

    súvisiacu s ochorením Covid-19, a dopĺňame možnosť poskytnúť  

    jazykovej škole a škol. zariadeniam v ZP TSK, ako aj  

    ZUŠ, jazykovej škole a škol. zariadeniam súkromných a cirkev-  

    ných zriaďovateľov - mimoriadnu dotáciu na pokrytie nevyhnut- 

    ných výdavkov v prípade vyhlásenia výnimočného stavu, núdzo- 

    vého stavu, mimoriadnej situácie, platných pre územie TSK.  

    p. predseda: - pre prijatie VZN je potrebná 3/5 väčšina hlasov  

    všetkých poslancov, t.j. 29.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 26: 34-ZA, 6-NEHLASO- 

VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020 

prerokovalo a  s ch v á l i l o  Všeobecne záväzné nariadenie 

TSK č. 33/2020, ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2018 v znení  

VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK č. 23/2019 o financovaní základ-

ných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení    

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK a o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení       

v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi, alebo 

náboženskej spoločnosti, alebo inej právnickej osoby alebo 

fyzickej osoby. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 545/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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13. Návrh na schválenie zapojenia stredných škôl v zriaďovateľ- 
    skej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja  

    do národného projektu "Pomáhajúce profesie v edukácii detí  

    a žiakov II".            

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Hilčíková: - je to druhá výzva národného projektu,  

    do ktorej sa zapojilo 5 našich škôl. Zo strany zriadovateľa  

    treba vytvoriť finančnú rezervu na úhradu mzdových nákladov  

    v prvom mesiaci, čo je zabezpečené v rozpočte TSK, prípadné  

    neoprávnené výdavky bude znášať MPC Bratislava.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 27: 26-ZA, 14-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  zapojenie stredných škôl  

    v ZP TSK do národného projektu „Pomáhajúce profesie v edukácii 

    detí a žiakov II“, ktorého prijímateľom je Metodicko- 

    pedagogické centrum Bratislava; - poskytnutie finančných  

    prostriedkov z rozpočtu TSK, v zmysle predloženého návrhu.  

K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 546/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

     

 

14. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti TSK.       ___  

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková–vedúca Odb. školstva a kult. 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
pri Gymnáziu, Školská 2, Dubnica nad Váhom, so sídlom 

Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom.      

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Hilčíková: - v najbližšom období skončí funkčné 

obdobie 4 Radám škôl. 

p. predseda: - navrhol predložiť všetky materiály v tomto 

bode naraz, otvoriť spoločnú diskusiu ku všetkým bodom 

a hlasovať o všetkých bodoch en bloc jedným hlasovaním.  

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc  

č. 28: 25-ZA, 15-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  d e l e g o v a l o   

      Ing. Pavla Bagina, Mgr. Evu Bočincovú, MUDr. Viliama  

     Cíbika, PhD., Ing. Petra Marušinca - do Rady školy  

      pri Gymnáziu, Školská 2, Dubnica nad Váhom, so sídlom 

      Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom, na ďalšie funkčné  

      obdobie. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 547/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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14. 

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy 
pri Obchodnej akadémii Milana Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, 

so sídlom M. Rázusa 1, 911 29 Trenčín.     

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc  

č. 28: 25-ZA, 15-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  d e l e g o v a l o   

      Bc. Eduarda Fila, Ing. Ladislava Matejku, PhDr. Štefana  

     Škultétyho, Bc. Tomáša Vaňa - do Rady školy pri Obchodnej 

      akadémii Milana Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, so sídlom 

      M. Rázusa 1, 911 29 Trenčín, na ďalšie funkčné obdobie. 

      K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 548/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

14. 

c) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy  
pri Strednej odbornej škole technickej, Bratislavská 

439/18, Dubnica nad Váhom, so sídlom Bratislavská 439/18, 

018 41 Dubnica nad Váhom.        

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc  

č. 28: 25-ZA, 15-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  d e l e g o v a l o   

      Mgr. Evu Bočincovú, Ing. Juraja Horta, Ing. Pavla Bagina,  

     Ing. Mária Zajaca - do Rady školy pri Strednej odbornej   

      škole  technickej, Bratislavská 439/18, Dubnica nad Váhom, 

      so sídlom Bratislavská 439/18, 018 41 Dubnica nad Váhom,  

      na ďalšie funkčné obdobie. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 549/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

14. 

d) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy         
pri Strednej odbornej škole Jána Antonína Baťu, Námestie 

SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 

Partizánske.           

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc  

č. 28: 25-ZA, 15-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  d e l e g o v a l o   
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       doc. PaedDr. Jozefa Božika, PhD., Ericha Dvonča, Ing. 

       Ivetu Randziakovú, Tomáša Merašického - do Rady školy  

       pri Strednej odbornej škole Jána Antonína Baťu, Námestie 

       SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 

       Partizánske, na ďalšie funkčné obdobie. K uvedenému bolo  

       prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 550/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 
 

 

15. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 
organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK.   ___ 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 
Správy ciest Trenčianskeho samosprávneho kraja so sídlom 

Brnianska ulica 3, 911 05 Trenčín.      

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký - vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

p. predseda: - navrhol schváliť všetky materiály jedným 

hlasovaním en bloc.  

Mgr. Hladký: - predmetom dodatku je doplnenie predmetu 

vedľajšej činnosti do podnikateľskej činnosti, na základe 

dopytu na vykonávanie uvedených činností.  

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc  

č. 29: 27-ZA, 13-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.9.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

       s účinnosťou od 01.10.2020 - Dodatok č. 5 k Zriaďovacej 

       listine Správy ciest TSK, Trenčín, schválenej uznesením  

      Zastupiteľstva TSK č. 182/2003 zo dňa 22.10.2003, IČO:  

       37915568. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 551/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

15. 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - SLOVEN, 018 54 Slavnica 68.  

     Predkladala: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

  

     Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

          Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č. 29:  

     27-ZA, 13-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí  

     dňa 28.09.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o  s účinnosťou  

    od 01.10.2020 - Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine Centrum 

     sociálnych služieb – SLOVEN, Slavnica, schválenej Zastupi- 

     teľstvom TSK dňa 28.02.2007 uznesením č. 178/2007.  

     K uvedenému bolo prijaté     
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U z n e s e n i e  číslo 552/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

15. 

c) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb - LÚČ, 018 52 Pruské č. 399.  

       Predkladala: PhDr. Elena Štefíková,MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

            Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

       29: 27-ZA, 13-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

       zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o 

       s účinnosťou od 01.10.2020 - Dodatok č. 4 k Zriaďovacej 

       listine Centrum sociálnych služieb – LÚČ, Pruské, 

       schválenej Zastupiteľstvom TSK dňa 28.02.2007 uznesením  

       č. 175/2007. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 553/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

15. 

d) Návrh na schválenie Dodatku č. 7 k Zriaďovacej listine 
Centrum sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom, 915 01 

Nové Mesto nad Váhom, ul. Bernolákova č. 14/604.  _ 

       Predkladala: PhDr. Elena Štefíková,MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

            Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

       29: 27-ZA, 13-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

       zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o 

s účinnosťou od 01.10.2020 - Dodatok č. 7 k Zriaďovacej 

listine Centrum sociálnych služieb v Novom Meste nad Váhom,  

Nové Mesto nad Váhom, schválenej Zastupiteľstvom TSK dňa 

26.04.2006 uznesením č. 18/2006. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 554/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

16. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
    finančný príspevok v rámci európskych štrukturálnych   

    a investičných fondov.      _____________  

    Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg. rozvoja 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nená-
vratný finančný príspevok v rámci Operačného programu 

Ľudské zdroje s názvom „Zodpovedná príprava pre prax" 
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realizovaného Strednou zdravotníckou školou v Považskej 

Bystrici.           

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

p. predseda: - navrhol otvoriť spoločnú diskusiu a hlaso-

vať o bodoch a)-d) spoločne.   

Ing. Lamačková: - predniesla stručne body a)-d), ide 

o projekty predkladané OvZP, v bode b)-d) ide o schválenie 

spolufinancovania projektov IROP pre naše 3 nemocnice 

v súvislosti s Covid-19, na nákup vybavenia a zriadenie 

mobilných odberových miest.   

Mgr. Ďureje, PhD.: - spýtal sa, kedy môžeme očakávať  

prostriedky v nemocniciach.  

Ing. Lamačková: – termíny sú viaceré, budú kontrolovať VO,  

zmluvy o NFP môžu byť podpísané do konca roka, ostatné  

závisí od postupov riadiaceho orgánu.  

Mgr. Ďureje, PhD.: – v nemocniciach pociťujeme druhú vlnu,  

otvoril možnosť cieleného a plošného testovania, čo ste  

nezavrhli a z pozastavených prostriedkov na dotácie sa  

mala financovať situácia po pandémii. Ako sme pripravení  

na druhú vlnu, vstupný filter nie je... 

p. predseda: - rýchlotesty zabezpečuje MZ SR, ide sa to  

obstarať cez štátne hmot. rezervy. Na nákup OOPP sme  

vynaložili vyše 350 tis., nemocnice si zaobstarali tiež,  

TSK má tiež svoje zásoby, nemali by chýbať pre druhú vlnu.  

Nemocnice vypracovali zoznam vecí, ktoré potrebujú  

v súvislosti s Covid-19.  

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

30: 29-ZA, 11-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.9.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o  

predloženie žiadosti o poskytnutie NFP za účelom reali-  

zácie projektu „Zodpovedná príprava pre prax“, ktorého  

predkladateľom je Stredná zdravotnícka škola, Považská  

Bystrica, zabezpečenie realizácie projektu a prostriedkov  

na spolufinancovanie realizovaného malého projektu v zmysle  

predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 555/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

16. 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho 

operačného programu s názvom "Podpora opatrení 

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Myjava".          _ 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

30: 29-ZA, 11-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí 28.9.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o   

predloženie žiadosti o poskytnutie NFP za účelom reali-  

zácie projektu „Podpora opatrení na zmiernenie dopadov  

COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou Myjava“, ktorého  

predkladateľom je Nemocnica s poliklinikou Myjava, Myjava, 

zabezpečenie realizácie projektu a prostriedkov na spolu- 

financovanie realizovaného projektu v zmysle predloženého  

návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 556/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

          

 

16. 

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho 

operačného programu s názvom "Podpora opatrení 

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Považská Bystrica".         

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

30: 29-ZA, 11-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí 28.9.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o   

predloženie žiadosti o poskytnutie NFP za účelom reali-  

zácie projektu „Podpora opatrení na zmiernenie dopadov  

COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou Považská Bystrica“,  

ktorého predkladateľom je Nemocnica s poliklinikou  

Považská Bystrica, Považská Bystrica, zabezpečenie reali- 

zácie projektu a prostriedkov na spolufinancovanie reali- 

zovaného projektu v zmysle predloženého návrhu. K uvedenému  

bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 557/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

16. 

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho 

operačného programu s názvom "Podpora opatrení  

na zmiernenie dopadov COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou 

Prievidza so sídlom v Bojniciach".       _ 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

     Na základe výsledku spoločného hlasovania en bloc č.  

30: 29-ZA, 11-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí 28.9.2020 prerokovalo a  s ch v á l i l o   
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predloženie žiadosti o poskytnutie NFP za účelom reali-  

zácie projektu „Podpora opatrení na zmiernenie dopadov 

COVID-19 v Nemocnici s poliklinikou Prievidza so sídlom   

v Bojniciach“, ktorého predkladateľom je Nemocnica s poli-  

klinikou Prievidza so sídlom v Bojniciach, Bojnice,  

zabezpečenie realizácie projektu a prostriedkov na spolufi- 

nancovanie realizovaného projektu v zmysle predloženého  

návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 558/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

17. Deklarácia vzájomnej podpory vlajkovej kultúrnej iniciatívy  
    Európskej únie - Európske hlavné mesto kultúry Trenčín  

    2026.             

    Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odb. reg. rozvoja 

           

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Lamačková: – mesto Trenčín sa uchádza o titul Európske  

    hlavné mesto kultúry pre rok 2026, TSK bol oslovený k vyjad- 

    reniu podpory projektu, zapojením OvZP v oblasti kultúry 

    na území mesta Trenčín, pričom finančné záväzky z toho  

    pre TSK nevyplývajú.  

    p. predseda: - deklarácia je aj s mestom Trenč. Teplice.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 31: 30-ZA, 10-NEHLA- 

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí 28.9.2020 pre-  

    rokovalo a  s ch v á l i l o  uzavretie Deklarácie vzájomnej  

    podpory vlajkovej kultúrnej iniciatívy Európskej únie –  

    Európske hlavné mesto kultúry 2026 medzi stranami: mesto  

    Trenčín, mesto Trenčianske Teplice a Trenčiansky samosprávny  

    kraj, v zmysle predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 559/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

18. Návrh na schválenie Dodatku č. 3 k Zmluve o spolupráci  
    pri zabezpečení prepravy cestujúcich na území mesta Trenčín  

    spojmi prímestskej autobusovej dopravy.      

    Predkladal: Mgr. Radovan Hladký - vedúci Odboru dopravy 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    p. predseda: - ide o dodatok s mestom Trenčín, aby sme si  

    rozdiel v rámci EON už vysporiadali.  

    Mgr. Hladký: - predmetom dodatku je záväzok zmluvných strán,  

    že v prípade úbytku tržieb z cestovného v rámci územia mesta  

    Trenčín, si budú zmluvné strany vzájomne uplatňovať úbytok  

    tržieb, za predchádzajúci kalendárny rok, najneskôr do 30.1.  

    nasledujúceho kalendárneho roka, najviac v sume rozdielu ces- 

    tovného podľa cenníka tarify MHD a tarify PAD. Uvedené sa bude  
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    uplatňovať až od 1.10.2020, na základe výkazov od dopravcu,  

    najneskôr do 20. dňa nasledujúceho kalendárneho mesiaca  

    (na základe žiadosti dopravcu, ktorá bola prerokovaná na Ko- 

    misii dopravy a na MsZ Trenčín).  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 32: 29-ZA, 11-NEHLA- 

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  

    prerokovalo a v zmysle predloženého návrhu  s ch v á l i l o  

    Dodatok č. 3 k Zmluve o spolupráci pri zabezpečení prepravy  

    cestujúcich na území mesta Trenčín spojmi prímestskej auto- 

    busovej dopravy s tým, že v návrhu Dodatku Čl. II, Predmet  

    Dodatku 2.1. sa text „...najneskôr do 15. dňa...“, nahradí  

    textom „...najneskôr do 20. dňa nasledujúceho kalendárneho  

    mesiaca“. K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 560/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

19. Návrh na menovanie členov dozorných orgánov nemocníc v zria- 
    ďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja.   

    Predkladala: PhDr. Elena Štefíková, MPH-vedúca Odb.zdrav.a SP 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    PhDr. Štefíková, MPH: - nakoľko MZ SR zatiaľ neposlalo nomi- 

    nácie na predsedov dozorných orgánov, predkladáme len návrh  

    na menovanie členov dozorných orgánov 3 nemocníc v ZP TSK,  

    s účinnosťou od 1.10.2020, na obdobie 2 rokov.  

    Mgr. Ďureje, PhD.: - dozorné rady zvoláva práve predseda  

dozornej rady, ale MZ SR spí a nevie si urobiť svoju úlohu. 

V Diskusii budeme hovoriť na tému exekučná amnestia, možné 

exekúcie v nemocniciach sú vážny problém. K nominácii 

dozorných rád predložil poslanecký návrh na zmenu. V prípade 

bojnickej nemocnice by mal byť členom aspon jeden doktor, 

najlepšie z nemocnice. Navrhol nahradiť p. Takáča lekárom – 

MUDr. Hemzom, ale nakoľko nie je prítomný, navrhol doc. MUDr. 

Šramkovú. Návrh odovzdá písomne, požiadal o hlasovanie.  

p. predseda: – požiadal o predloženie písomne.  

Ing. Takáč: – obsadenie dozorných rád v nemocniciach v správe 

TSK prešlo tak, že každý klub si nominoval svojich zástupcov, 

aby nemocnice fungovali. Navrhol rešpektovať rozhodnutie, 

ktoré bolo pred 2 rokmi.  

PaedDr. Porubcová: - každý materiál dozornej rady si prejde 

s lekármi, zrejme to robí aj p. Takáč.  

p. predseda: - v zastupiteľstve sa používa istý mechanizmus – 

dohoda v poslaneckých kluboch. Personálne návrhy by sa mali 

prerokovať vopred v poslaneckom klube, nie pred hlasovaním. 

Požiadal nestrašiť, že nemocnice po exekúcii 1.1. zatvoria. 

V bode Diskusia, Rôzne bude o tom informovať aj p. Steiner 

a p. Vido, ktorého prizval. Váš návrh mal byť vopred dohodnutý 

v poslaneckých kluboch.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - p. Beňová už nie je členkou klubu 

Nezávislých poslancov, ale v návrhu figuruje. V klube Nezá-
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vislých je 15 poslancov, 2 odišli do Hlasu SD a 3 sú nezara-

dení. Návrh na zámenu p. Šramkovej za p. Beňovú na klube 

nezaznel, nie je za alternácie bez dohody vopred. Každý z nomi- 

novaných poslancov bude robiť najlepšie ako vie, situácia nie 

taká zlá.  

p. predseda: - poďakoval za podporné slová.  

Spýtal sa p. Šramkovej, či s návrhom p. Ďureje na členstvo 

v dozornej rade súhlasí. 

doc. MUDr. Šramková, PhD.: - je to ťažké rozhodnutie, v nemoc- 

niciach to nie je jednoduché. Bude robiť všetko pre pomoc 

nemocnici. Ak tomu má pomôcť, tak súhlasí.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 33: 2-ZA, 12-PROTI,  

    14-SA ZDRžALI HLASOVANIA, 13-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK  

    na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020  n e s ch v á l i l o  

    predložený návrh poslanca Mgr. Ďureje, PhD. na zmenu člena  

    dozorného orgánu NsP Prievidza so sídlom v Bojniciach – miesto  

    Ing. Takáča navrhol doc. MUDr. Šramkovú, PhD..  

 

p. predseda: - požiadal hlasovať o pôvodne predloženom návrhu. 

  

         Na základe výsledku hlasovania č. 34: 26-ZA, 3-SA ZDRžALI  

    HLASOVANIA, 12-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  

    riadnom zasadnutí dňa 28. septembra 2020 prerokovalo a 

    v z a l o  na  v e d o m i e  vzdanie sa PhDr. Mgr. Ľubomíra 

    Nebeského, PhD., funkcie predsedu dozorného orgánu Nemocnice  

   s poliklinikou Považská Bystrica, Považská Bystrica, a funkcie  

    predsedu dozorného orgánu Nemocnice s poliklinikou Myjava,  

    Myjava, s účinnosťou od 03.04.2020, -  m e n o v a l o   

    s účinnosťou od 01.10.2020 na obdobie dvoch rokov: 

    - členov dozorného orgánu NsP Prievidza so sídlom v Bojniciach,  

      Bojnice nasledovne: 

PaedDr. Eleonóru Porubcovú - za člena dozorného orgánu,  

Ing. Richarda Takáča - za člena dozorného orgánu, 

RNDr. Vieru Beňovú - za člena dozorného orgánu, 

- členov dozorného orgánu NsP Považská Bystrica, Považská 

Bystrica nasledovne: 

doc. PhDr. PaedDr. Karola Janasa, PhD., - za člena dozorného 

orgánu, 

Mgr. Rastislava Heneka - za člena dozorného orgánu,  

Mgr. Juraja Smatanu - za člena dozorného orgánu,  

- členov dozorného orgánu NsP Myjava, Myjava nasledovne: 

      Pavla Halabrína - za člena dozorného orgánu. 

    K uvedenému bolo prijaté  

    

U z n e s e n i e  číslo 561/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

p. predseda: - uznesenie sme schválili s tým, že nemáme predsedu 

dozornej rady v NsP Myjava a NsP Považská Bystrica.  
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20. Výročná správa KOCR Trenčín región za rok 2019.  __  

    Predkladala: PhDr. Eva Frývaldská-výk.riad.KOCR Trenčín región 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    PhDr. Frývaldská: - odprezentovala predloženú správu KOCR  

    Trenčín región formou prezentácie. Turisticko-informačný  

    portál sme doplnili o novú funkcionalitu – predaj elektronic-  

    kých lístkov na podujatia. Pokračujeme vo vydávaní dvojmesač- 

    níka Trenčín región, spolupracujeme aj so zahraničnými médiámi.  

    Turistický potenciál kraja sme prezentovali na viacerých veľ- 

    trhoch CR a podujatiach. Každoročne organizujeme letné súťaže  

    pre rodiny s deťmi, s cieľom návštevy lokalít v kraji a podpory 

    podnikateľov v CR a kultúrnych zariadení. V minulom roku sme  

    s Klubom slovenských turistov označili 90 km pútnickej cyrilo- 

    metodskej cesty z nášho pútnického miesta Skalka na Velehrad.  

    Motivujeme zariadenia v CR, za čo udeľujeme ocenenia v jednot-  

    livých kategóriách. S partnerom v ČR sme realizovali projekt  

    cezhraničnej spolupráce, výstupom sú pestré dvojjazyčné bro-  

    žúrky, ktoré mapujú národné kultúrne pamiatky Trenčianskeho  

    kraja a Východnej Moravy a tipy na výlety. V minulom roku sme  

    osadili niekoľko ekologických lavičiek s dominantami kraja  

    a vyobrazením pohľadnice, ako pozvánky na danú dominantu.  

    Na hrady a hradné zrúcaniny sme umiestnili tabuľky s QR kódom 

    so zvukovou nahrávkou v 5 jazykoch, ktoré si môže návštevník  

    vypočuť z mobilu tam, kde nie je stála sprievodcovská služba.   

    V minulom roku sme natočili 2 videá – k lavičkovým pohľadniciam  

    a špeciálne video pre poľských turistov. Výročná správa  

    obsahuje aj prehľad návštevnosti. Letnú sezónu sme sa snažili  

    podporiť novým videom k súťaži Štúr túr, k návšteve miest  

    spojených s Ľudovítom Štúrom.  

    Ing. Trstenský: - v zastúpení za p. predsedu TSK otvoril  

    diskusiu k bodu 20.  

    PhDr. Škultéty: - požiadal o informácie k elektronickému pre-  

    daju, ktorých aktivít sa to týka, a čo sa plánuje do budúcna,  

    Na Instagrame je návštevnost len 1000, na Fb 50 tis., čo sa  

    s tým dá robiť.  

    PhDr. Frývaldská: – funkcionalitu lístkov otvárame pre orga- 

    nizátorov podujatí a správcov hradov, skúšobne sme ju spustili 

    na Čachtickom hrade, ale všetky zazmluvnené lístky sme museli 

    vrátiť, nakoľko podujatia sa rušia a nie sme zazmluvnení.  

    Organizátori majú motiváciu na spoluprácu, ale problémom je  

    Covid a podujatia sa rušia. Na Fb sme pracovali 5 rokov,  

    publikum sa vytvára dlhodobo, Instagram máme druhý rok a ne-  

    používame platenú reklamu.  

    Ing. Máčeková: - poďakovala sa za kus vykonanej práce a po- 

    priala veľa úspechov do dalších aktivít.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 35: 27-ZA, 14-NEHLA- 

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.9.2020  

    prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  Výročnú správu  

    KOCR Trenčín región za rok 2019, v prijatom  

    

U z n e s e n í  číslo 562/2020 
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(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

            

 

21. Diskusia – Rôzne.         _ 

 

doc. MUDr. Bielik, CSc.: - tlmočil verejné poďakovanie Komisie 

soc. pomoci a zdravotníctva, kde sme diskutovali o pandemickej 

situácii, a komisia vyjadrila ocenenie a vďačnosť Odboru zdravot-

níctva a SP v čase zvyšujúcej sa pandémie. Poďakovanie patrí aj 

Odboru školstva a každému, ktorý je zaangažovaný. Vyjadril nádej, 

že pán Boh im to vynahradí.  

Ing. Trstenský: - poďakovania zdravotníkom sú na dennom poriadku. 

Vyjadril osobitné poďakovanie starostom a primátorom, ktorí sú 

v prvom kontakte a musia riešiť od začiatku problémy, ktoré 

prináša Covid-19, nakoľko na kategóriu samosprávnych pracovníkov 

sa zabúda. Poďakoval svojim kolegom aj zdravotníkom, ktorí sa nám 

venujú v tejto ťažkej situácii. Nachádzame sa pred druhou fázou, 

ktorá bude ešte zložitejšia.  

 

a) Návrh novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z. o poskytovateľoch 
zdravotnej starostlivosti, zdravotníckych pracovníkoch, sta-

vovských organizáciách v zdravotníctve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov - posun 

termínu exekúcií.       _  _ 

   Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

p. predseda: - na začiatku rokovania sme sa dohodli o predložení 

bodu p. Ďureje, a p. predseda doplní aj bod k prioritám vlády      

vo výstavbe cestnej infraštruktúry.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - má dve témy - poďakovanie zdravotníkom patrí, 

ale o.z. Klub priateľov civilnej ochrany nám robil vstupný filter 

pred nemocnicou, dlhý čas nasadzovali svoj čas a zdravie, 

požiadali TSK o finančnú alebo materiálnu pomoc, aby mohli 

pokračovať. Dostali od p. predsedu ďakovný list, ale poprosil 

nájsť istú formu pomoci – materiálnej alebo finančnej.  

K exekučnej amnestii by v tomto bode navrhol uznesenie. Ak sa zdá, 

že straší, predniesol fakty. 1.1.2021 prestane platiť ustanovenie 

zákona o poskytovateľoch zdravotnej starostlivosti, ktorým sú aj 

naše nemocnice chránené pred exekúciou. V máji toto ustanovenie  

napadol gen. prokurátor podaním na Ústavný súd pre jeho proti-

ústavnosť, a Ústavný súd započal proces skúmania podania. Vládni 

predstavitelia chcú riešiť zadlžovanie nemocníc oddlžením štátnych 

nemocníc, príp. výmenou vedenia, ale nehovorí sa o krajských 

nemocniciach. Máme 3 mesiace na to, vymyslieť formu pomoci, ktorá 

ochráni poskytovateľov zdravotnej starostlivosti od možnosti 

exekúcií. Podľa vyjadrenia spoločnosti, ktorá vlastní pohľadávku 

voči našim nemocniciam, táto verí, že sa dohodneme do skončenia 

platnosti zákona. Jedným z riešení by bolo, aby MZ alebo MF 

vytvorilo nástroj finančne návratnej pomoci pre nemocnice,        

z ktorej by išlo prioritne vyplatiť pohľadávky a v istom horizonte 

by ju museli štátu vrátiť. Váži si, že ste tému otvoril          

na zasadnutí SK 8, ale treba Vás poveriť, aby ste viedli rokovania 

s ministrom zdravotníctva a financií v tejto veci. Bol by rád, aby 
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stretnutia prešli a urobili sme všetko pre zamedzenie možným 

exekúciám v budúcom roku v našich nemocniciach. Vo faktickej 

poznámke prednesie návrh na uznesenie, ktorý predloží aj písomne.   

p. predseda: – požiadal o prečítanie návrhu uznesenia.  

Mgr. Ďureje, PhD.: – prečítal znenie uznesenia: 

Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.9.2020 prerokovalo a  

1. berie na vedomie - informáciu o tom, že od 1.1.2021 prestane 
platiť znenie zákona § 102 písm. c) ods. 3 o poskytovateľoch 

zdravotnej starostlivosti, podľa ktorého sú viaceré zdravot-

nícke zariadenia chránené pred exekúciami a o tejto skutoč-

nosti, že generálny prokurátor napadol na Ústavnom súde SR 

znenie ustanovenia, ktorým sú do 31.12.2020 viaceré zdravot-

nícke zariadenia chránené pred exekúciami, 

2. poveruje predsedu TSK Ing. Jaroslava Bašku – rokovaním s MZ 

a MF SR o hľadaní nástroja a právnych možností finančnej pomoci 

pre krajské nemocnice, a to napr. účelovo viazanú návratnú 

finančnú pomoc vo veci vyplatenia pohľadávok po lehote splat-

nosti vzhľadom k tomu, že od 1.1.2021 prestane platiť znenie 

zákona, § 102 písm. c) ods. 3 o poskytovateľoch zdravotnej sta-

rostlivosti, v zmysle ktorého sú viaceré zdravotnícke zariade-

nia chránené pred exekúciami, 

3. odporúča predsedovi TSK Ing. Jaroslavovi Baškovi – predložiť 
informatívnu správu o výsledkoch rokovaní do najbližšieho 

Zastupiteľstva TSK.  

p. predseda: - viackrát som reagoval na túto tému, aj pred 

médiami, keď ste uviedol, že bojnickú nemocnicu ideme 1.1. 

zatvoriť, lebo nám exekuujú účty. Uviedol, čo všetko urobil zo 

svojho postu a prizval aj p. riaditeľa Vidu, aby ozrejmil, či 

niečo také hrozí. Treba sa pozrieť na reálne čísla, aké sú záväzky 

a ako to môže dopadnúť. Exekučná amnestia našich aj štátnych 

nemocníc končí 31.12.2020. Na SK 8 v Bojniciach 25.9.2020 sme 

prijali uznesenie, že žiadame vládu SR, aby pripravila novelu 

zákona a exekučnú amnestiu nemocníc predĺžila do roku 2025. 

Ústavný súd doteraz nerozhodol, či sú protiústavné exekučné 

amnestie a ak sa nepredĺžia exekučné amnestie do roku 2025, preto 

sme požiadali vládu SR, aby opätovne riešila oddlženie nemocníc 

štátnych aj VÚC, príp. ďalších nemocníc. Do posledného oddlženia 

sa mohli prihlásiť všetci poskytovatelia, aj súkromní, a vieme, že 

takéto sa opätovne pripravuje. Vaša informácia v médiách 

z minulého týždňa sa týkala hlavne bojnickej nemocnice a spol. 

Magellan, ktorá sa teraz volá BFF, a ktorá skupuje pohľadávky 

dodávateľov do zdravotníckych zariadení. Ak hovoríte, že bojnická 

nemocnica môže prísť po 1.1. do problémov, tak väčší problém sú 

štátne nemocnice, kde táto spoločnosť skúpila pohľadávky v objeme 

stoviek mil. eur, neprihlásila sa do systému oddlženia a čaká, ako 

sa to bude vyvíjať. Informoval o zadlžení našich nemocníc voči 

tejto spoločnosti. Myjavská nemocnica nemá žiadne podlžnosti voči 

spoločnosti BFF, ani žiadne súdne rozhodnutie o exekúcii voči iným 

subjektom. NsP PB má 2 dohody o zmieri, ktoré spláca mesačne      

do októbra 2020, po súdnych rozhodnutiach o exekúciách uzatvorila 

so spol. BFF splátkový kalendár, nemá žiadny iný exekučný titul.  

Bojnická nemocnica má na súde vedené 4 žaloby zo strany 

spoločnosti BFF Central Europe, prvé 3 sú v sume 750 tis. eur 

a budú vytýčené pojednávania, ešte nie je rozhodnuté a nie je daný 
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súdne exekučný titul. Štvrtý súdny spor Okresný súd rozhodol, BFF 

CU žalobu zamietol, ale rozhodol, že spoločnosti PULImedical, 

ktorá mala pohľadávku prvotne, treba pohľadávku zaplatiť (1,2 mil. 

na rontgen), odvolanie je na Krajskom súde v Trenčíne a ešte nie 

je rozhodnuté. Na rokovaniach vedenia nemocnice s BFF vo februári 

ponúkli splátkový kalendár, nemocnica nesúhlasila s ich návrhom, 

rokovania budú dalej prebiehať. Vedia o tom dozorné orgány 

nemocnice, z rokovania so zástupcami BFF/Mageland vyplynulo, že sa 

treba dohodnúť pred skončením exekučnej amnestie. P. riaditeľ 

potvrdil, že spoločnosť nedá do exekúcie naše nemocnice po 1.1.. 

Ak štát oddlží BFF Central Europe, prečo by sme mali podpisovať 

dohody o splátkových kalendároch, keď zatiaľ nerozhodli súdy. 

Preto sme cez SK 8 požiadali vládu, aby do oddlženia nemocníc 

zahrnula aj naše nemocnice VUC. Netreba mať obavy, že exekútori 

odstavia účty a naše nemocnice nebudú mať koho liečiť a na vý-

platy. Najväčšie záväzky nemocníc sú voči Sociálnej poisťovni, 

ďalšie záväzky z obchodného styku si platia. T.j. požiadali sme 

vládu SR, aby predĺžila exekučnú amnestiu do roku 2025, ak to 

neurobí a ústavný súd povie, že to je protiústavné, v druhom kroku 

sme požiadali ministerstvá a vládu SR, aby pri ďalšom oddlžovaní 

nemocníc zahrnuli do oddlženia aj všetkých poskytovateľov ZS. Vaše 

uznesenie netreba riešiť, nakoľko som povedal všetky kroky, ktoré 

som urobil a budem informovať zastupiteľstvo aj naďalej. Požiadal 

o slovo p. riaditeľa Vidu.  

Ing. Vido: - vývoj záväzkov má klesajúci trend - pri nástupe      

do funkcie boli záväzky voči Soc. poisťovni 21 mil. eur, obchodné 

záväzky 7,7 mil., ku koncu minulého roka klesli. 1,9 mil. záväzkov 

je BFF, najväčšia je na krajskom súde. Firmy sú prístupné na vy-

jednávanie. Finančná situácia v nemocnici sa stabilizovala, 

dohodli sme sa na pravidelných platbách a NsP Bojnice je vnímaná 

ako stabilný partner. Finančné riziko ovplyvňujú viaceré skutoč-

nosti, aj to, či výkony bude nemocnica dosahovať aj v budúcnosti. 

Mal rokovanie s výkonným riaditeľom Magellanu a uznal, že kým nie 

sú súdne rozhodnutia, riešil by to rovnako a ponúkol nám 4-ročné 

splácanie.  

Ing. Trstenský: - situácia je vážna a uznesenie z SK 8 

s predĺžením exekučnej lehoty je riešenie, ktoré treba okamžite 

prijať. Skúpenie pohľadávok je skrytá privatizácia. Je otázne, či 

to nie je v súlade s reformou zdravotníctva, ktorú preferuje 

vláda, a ktorú nerobí. Prečo nepožiadala pôvodná firma o oddl-

ženie a neprihlásila pohľadávky do oddlženia, a koľko zaplatila 

nová firma za pohľadávky starej firmy? Legislatívu musí urobiť 

štát, skrytá forma privatizácie a skrytá forma reformy zdravot-

níctva.  

p. predseda: - otázky sú na mieste.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - nehovorí o zatváraní nemocníc 1.1., ale p. 

Trstenský povedal veľkú pravdu. Štát hovorí o oddlžení voči 

štátnym nemocniciam, nie voči krajským. List z SK 8 je slabý 

nástroj, ktorý by podporil týmto uznesením. Štát teraz krajské 

nemocnice riešiť nechce, nebude mať peniaze na ich oddlženie.  

Predĺženie exekučnej amnestie do roku 2025 je dobré, ale nemožné. 

Na ústavnom súde máme pojednávanie v tejto veci. Skupovanie 

pohľadávok a neprihlásenie do oddlženia je problém. Prosí 

o zaradenie jeho návrhu uznesenia na hlasovanie. Podľa vášho 
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vyjadrenia nám tieto spoločnosti môžu siahnuť na účty nemocníc. 

Hospodárenie nemocnice Bojnice sa zlepšilo.  

p. predseda: – k návrhu uznesenia – poveruje, ukladá predsedovi 

TSK – zastupiteľstvo nemôže uložiť predsedovi TSK. Treba to urobiť 

inak, aj bez uznesenia sme začali konať, aj za SK8 - predĺžiť 

exekučnú amnestiu, ak to nebude možné, žiadame, aby boli aj naše 

nemocnice oddlžené. Preto dnes vystúpil p. riaditeľ, aj v Pov. 

Bystrici sa splátkový kalendár dá dohodnúť. Je lepšie keď nás 

oddlží štát, ako by to mala splácať nemocnica zo svojho. Nedo-

volím, aby naše nemocnice padli, chceme do nich investovať.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - situácia v zdravotníctve je vážna, 

súhlasil s vyjadrením p. predsedu, ktorý koná aj bez uznesenia    

a poverenia. Kraj má dva orgány – predseda a zastupiteľstvo. Naše 

uznesenie by malo smerovať k vláde SR, aby rešpektovala požiadavku 

županov v Združení SK 8 – zmenu legislatívy alebo oddlženie nemoc-

níc. Zdravotníctvo treba riešiť komplexne. Požiadal p. Ďureje 

uznesenie pretransformovať a požiadať vládu SR, že stanovisko  

županov SK8 podporujeme a žiadame ho naplniť. Pán predseda nečaká 

a koná, a konajú aj všetci župani. Ako poslanci chceme umocniť ich 

mandát uznesením a všetci chceme, aby nemocnice naďalej fungovali.   

p. predseda: - súhlasil s p. podpredsedom Božikom. Aj v ďalšom 

uznesení k prioritám vlády chceme požiadať priamo vládu SR 

o prehodnotenie priorít. Uznesenie k materiálu na SK 8 prinesie p. 

Štefíková.  

PaedDr. Porubcová: - nakoľko vo veci sa už koná, chce aby sme 

vyjadrenia zvažovali. Nie je ani volič ani člen Smeru, ale župan 

v tejto veci koná. Nikto nemôže zavrieť nemocnicu.  

Nakoľko učitelia, ktorí sú naši zamestnanci, pracovali v čase 

dištančného vzdelávania doma, so svojimi dátami, nad rámec svojich 

povinností, požiadala aby sa na konci roka našla istá suma       

pre nich, ako ocenenie.   

p. predseda: - chce poďakovať aj našim učiteľom, všetkým zamest-

nancom v OvZP, lekárom, sestrám, zamestnancom v ZSS aj učiteľom 

a verí, že vláda vyčlení prostriedky na odmeny učiteľom          

na stredných školách. Zamestnancom ZSS a zdravotníckych zariadení 

vláda vyčlenila prostriedky na vyplatenie odmien a verí, že aj MŠ 

SR nájde prostriedky aj pre stredoškolských učiteľov.  

PhDr. PaedDr. Novotná: - každý máme na stole krabičku s perom 

a baterkou, je to darček od hlavného kontrolora, poďakovala       

za tento spomienkový set.  

p. predseda: - poďakoval za darček od hlavného kontrolóra, aj     

za príspevok p. Novotnej.  

Ing. Bagin: - dnes tu prvý spomenul učiteľov doc. Bielik. Otvoril 

dve témy - k neľahkej situácii pre učiteľov, a ukázať ako uľahčiť 

veci. Nie je problém zabezpečiť termokameru, mnohé školy kamery 

majú. Je problém zmerať viacej osôb pri vstupe na vrátnicu, 

požiadal nájsť spôsob pomoci školám, nemocniciam, soc. 

zariadeniam, aby sme im uľahčili prácu. Druhá vlna je horšia ako 

prvá. Druhá téma sa týka učiteľov. Na dištančné vzdelávanie nie je 

pripravená škola, učitelia ani mnohé rodiny. Tému otvoril         

na komisii a dostal prísľub, že sa budeme tým zaoberať. Požiadal  

pripraviť učiteľov pre tento typ vzdelávania, aby sme boli 

pripravení do budúcna.   
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p. predseda: - vstupné filtre si žiadajú nemocnice prostredníctvom 

projektov z IROP. Na Gymnáziu v Prievidzi p. minister školstva 

hovoril, že pripravujú veľký projekt investícií do dištančného 

vzdelávania a v priebehu roka by malo ministerstvo vyčleniť 

prostriedky na nákup moderných technológií k dištančnému vzdelá-

vaniu.  

K exekučnej amnestii nemocníc sme na SK 8 prijali uznesenie:  

Predsedníčka a predsedovia samosprávnych krajov prerokovali Návrh 

novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z. o poskytovateľoch zdravotnej 

starostlivosti, zdravotníckych pracovníkoch, stavovských 

organizáciách v zdravotníctve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov - posun termínu exekúcií 

a žiadajú  

1. vládu SR o zabezpečenie novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z. 
o poskytovateľoch zdravotnej starostlivosti, zdravotníckych 

pracovníkoch, stavovských organizáciách v zdravotníctve       

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov § 102c doplnením ods. 4 – posun termínu exekúcií    

do 31.12.2025.  

2. ministra zdravotníctva SR Mareka Krajčiho o zaradenie nemocníc 
v zriaďovateľskej pôsobnosti samosprávnych krajov do pripravo-

vaného procesu oddlžovania nemocníc.  

Tento návrh uznesenia zastupiteľstva by bol schodnejší.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - rád sa stretne s p. Porubcovou a prejdeme si 

nahrávku, kto čo povedal, aj iné veci. My nemôžeme vládu zaviazať 

uznesením, Vaše uznesenie, ktorým žiadate, bude zrejme rovnaké aj 

k cestným projektom a prioritám ciest.  

Podľa § 12 ods. 2 môžeme uložiť aj predsedovi, ale uznesenie 

upravil na poverujeme vás rokovaním, čo je silnejší nástroj. Bude 

trvať na tom, aby uznesenie išlo do hlasovania. SK 8 bola 25.9.    

a problém sa začal riešiť až vtedy.  

p. predseda: – začalo sa to riešiť na Komisii pri SK 8.  

Aj v prípade nášho uznesenia, ktoré navrhol p. Božik, k návrhu    

na vytvorenie Fondu na opravu cestnej infraštruktúry, Ministerstvo 

dopravy reagovalo a založilo komisiu, ktorá vyhodnocuje ako by mal 

fond vyzerať. Predniesol návrh uznesenia:  

Zastupiteľstvo TSK so sídlom v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 

28.9.2020 prerokovalo Návrh novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z.  

o poskytovateľoch zdravotnej starostlivosti, zdravotníckych pra-

covníkoch, stavovských organizáciách v zdravotníctve a o zmene    

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov - 

posun termínu exekúcií a  ž i a d a   

1. vládu SR o zabezpečenie novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z. 
o poskytovateľoch zdravotnej starostlivosti, zdravotníckych 

pracovníkoch, stavovských organizáciách v zdravotníctve       

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov § 102c doplnením ods. 4 – posun termínu exekúcií    

do 31.12.2025,  

2. ministra zdravotníctva SR Mareka Krajčiho o zaradenie nemocníc 
v zriaďovateľskej pôsobnosti samosprávnych krajov do pripravo-

vaného procesu oddlžovania nemocníc.  
 

p. predseda: - je to rovnaké znenie, aké sme prijali v piatok     

na SK 8 v Bojniciach.  
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doc. PaedDr. Božik, PhD.: - pracuje v samospráve už 26 rokov 

a nestalo sa, že by hlasoval za poverenie pre primátora, aby 

rokoval o tom, o čom už dávno rokuje. Koná v tom župan, úrad      

a vedúca Odboru zdravotníctva p. Štefíková, ktorá nie je 

politickou, ale odbornou nominantkou. Nie je dôležité poverovať 

p. predsedu rokovaniami, ktoré sa vedú dlhodobo, ale umocniť 

autoritu cez uznesenie SK 8. Nemôžeme ukladať županovi, požiadal 

hlasovať za stanovisko p. predsedu. Požiadal p. Ďureje, aby si 

osvojil návrh p. predsedu. Načo mu dávať poverenie, keď vo veci 

koná a informuje. 

doc. MUDr. Bielik, CSc.: - k návrhu uznesenia p. župana v časti 

„o zabezpečenie novelizácie zákona“ stačí uviesť len „novelizáciu 

zákona“.  

p. predseda: - spýtal sa p. Ďureje, či trvá na hlasovaní o znení 

svojho uznesenia.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - návrh uznesenia p. predsedu podporí, ale 

požiadal o doplnenie časti - ... poveruje predsedu TSK – rokovaním 

s ministerstvom, a trvá na hlasovaní o jeho uznesení.   

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 36: 3-ZA, 12-PROTI, 11-SA 

ZDRžALO HLASOVANIA, 14-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom 

zasadnutí dňa 28.9.2020  n e s ch v á l i l o  návrh uznesenia, 

predložený poslancom Z TSK Mgr. Ďureje, PhD.. 

 

p. predseda: - požiadal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia, 

s úpravu podľa p. Bielika... „o novelizáciu“. 

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 37: 29-ZA, 11-NEHLASOVALI, 

Zastupiteľstvo TSK so sídlom v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 

28.9.2020 prerokovalo Návrh novelizácie zákona č. 578/2004 Z. z. 

o poskytovateľoch zdravotnej starostlivosti, zdravotníckych pra-

covníkoch, stavovských organizáciách v zdravotníctve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov – posun 

termínu exekúcií, podľa predloženého návrhu. K uvedenému bolo 

prijaté 

   

U z n e s e n i e  číslo 563/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 

 

 

21. 

b) Návrh na prehodnotenie Priorít vo výstavbe cestnej  
  infraštruktúry do roku 2030.       

       Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

p. predseda: – predložil Návrh na prehodnotenie Priorít vo vý- 

stavbe cestnej infraštruktúry do roku 2030, čím nadviazal        

na minulotýždňové stretnutie pracovnej skupiny k transformácii 

uhoľného regiónu horná Nitra, za účasti nového ministerstva MIRRI, 

zástupcov Slov. elektrární, HN baní, tútorov projektov župy 

k transformácii uhoľného regiónu. Pracovná skupina chce požiadať 

ministerstvo dopravy a vládu SR, aby prehodnotila Priority       

vo výstavbe cestnej infraštruktúry do roku 2030, čím vyjadrila 
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nesúhlas s uvedeným materiálom. Ak sa má výstavba I. časti R2 

nachádzať v Prioritách na 48. mieste, II. časť na 68. mieste, III. 

časť na 90. mieste a IV. časť na 97. mieste zo 100., s tým 

nemôžeme súhlasiť. Predložil návrh uznesenia: Z TSK  ž i a d 

a   vládu SR – o prehodnotenie priorít vo výstavbe cestnej 

infraštruktúry do roku 2030, ktoré boli v rámci materiálu 

“Priority vo výstavbe cestnej infraštruktúry“ schválené uznesením 

vlády SR č. 567/2020 zo dňa 16.09.2020, a to so zreteľom na mimo-

riadnu spoločenskú a ekonomickú dôležitosť vybudovania úsekov 

rýchlostnej komunikácie R2 na území Trenčianskeho kraja, ktorá je 

jedným z pilierov transformácie uhoľného regiónu horná Nitra. 
 

p. predseda: - návrh uznesenia odôvodnil tým, že predošlá vláda 

vypracovala Akčný plán transformácie uhoľného regiónu, čomu  

vyjadrila podporu aj p. prezidentka pri návšteve nášho kraja, ale 

rýchostnú cestu nemôžu dať na také miesto. Je to spoločný materiál 

Ministerstva dopravy a Útvaru hodnoty za peniaze, ktorý patrí pod 

MF SR a rieši kritériá, ktoré spĺňa rýchlostná cesta R2, preto 

chceme požiadať vládu, aby dané priority prehodnotila. Bez 

výstavby rýchlostnej cesty R2 nebude plne úspešná transformácia 

uhoľného regiónu. Akčný plán hovorí o R2 aj R8, k čomu sa 

prihlásili obe vlády. Požiadal o schválenie uznesenia, ktorým 

chceme požiadať vládu o prehodnotenie priorít. R2 je súčasťou 

platného PHSR TSK a bude súčasťou aj novej Integrovanej územnej 

stratégie, ktorá bude novým PHSR VUC.  

Ing. Takáč: - poďakoval p. predsedovi za predloženie návrhu 

uznesenia pre vládu a ministerstvo. Vládny návrh so 100 prioritami 

nás znepokojil, nakoľko dopravné úseky R2 sú v druhej polovici 

priorít. Pre TSK a hornú Nitru je R2 veľmi dôležitá pre napojenie 

na D1 v kontexte transformácie regiónu hornej Nitry. V NR SR     

na Hodine otázok požiadal o vysvetlenie ministra dopravy prečo sa 

R2 nenachádza medzi TOP prioritami ministerstva a vysvetlenie 

časového plánu dokončenia R2. Od zástupcu dostal len všeobecné  

frázy, samotný minister hovoril o tom, že materiál bude predložený 

na rokovanie vlády SR do 15.10.2020, čo je priestor na to, aby sme 

spoločne požiadali vládu, aby s ohľadom na transformáciu regiónu 

hornej Nitry zaradila výstavbu R2 medzi priority. Rovnaký návrh 

uznesenia som dnes predložil aj na rokovaní MsZ v Prievidzi (aj 

v NR SR sme sa zhodli, aby R2 urgentne pokračovala), ktorý MsZ 

schválilo.   

Mgr. Ďureje, PhD.: - dopravných projektov na hornej Nitre je viac, 

aj k obchvatu mesta Prievidza. R2 nie je preto prioritou, lebo nie 

je pripravená. Uznesenie podporí, ale navrhol doplniť: „žiadame 

vládu upresniť spôsob financovania stavby cesty I/64 - obchvat  

Prievidze II. etapa.“ 

Dokument spomína obchvat mesta Prievidza ako celok, jeho I. časť 

má byť financovaná z OP Doprava, druhá časť by nemala byť 

financovaná z OPII, lebo prostriedky musia byť vyčerpané do roku 

2023 a II. etapa nie je pripravená. Nahnevaní sme za poradie 

úsekov R2, a s cestou I/9 sa v dokumente vôbec nepočíta. Požiadal 

o doplnenie uznesenia. 

p. predseda: - požiadal o písomný návrh. Na R2 sa začalo znovu 

robiť minulý rok, nie je pravda, že I/9 tam nie je, je v balíku    

za 1,9 mld. eur. Na návrh p. primátorky sme požiadali ministerstvo 
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dopravy o urýchlené dopracovanie štúdie rekonštrukcie ciest I/9 

a I/64, ktoré prechádzajú regiónom hornej Nitry. Vláda dokáže pri-

praviť aj 4 úseky R2, ak to bude priorita, nakoľko príprava už je.  

Ing. Takáč: - súhlasí s p. predsedom, že nie je pravda, že        

na úsekoch sa nerobí, na úseku D1-Tr. Turná a Tr.Turná-Mních. 

Lehota sa spracúva PD pre stavebné povolenie. Aj úseky Pravotice– 

Dol.Vestenice a Dol.Vestenice–Nováky majú vydané územné roz-

hodnutie. Región hornej Nitry prechádza transformáciou, je to 

príležitosť, aby sa využili prostriedky EU na dobudovanie R2, je 

potrebné napojenie na diaľnicu D1 v TN. Vyzval aj poslancov NR SR, 

aby sme pomohli urýchleniu výstavby a verí, že sa podarí osloviť 

MD SR, aby zaradilo do priorít R2, nakoľko región si to zaslúži.  

PhDr. Škultéty: - podporí výzvu, ale treba bojovať aj o rekon-

štrukciu ciest I. triedy a stávajúcej komunikácie.  

p. predseda: - bolo vyčlenených 200 mil. eur na rekonštrukciu 

ciest I. triedy v rámci SR, treba obstarať rámcovú zmluvu na 4 

roky, tento rok by malo ísť na I/9 asi 8-9 mil. eur. Na panelku 

dostala stavebné povolenie SSC, jeseň, zima, jar sa využije      

na obstaranie a potom bude rekonštrukcia trvať asi 2 roky.  

doc. PaedDr. Božik, PhD.: - zúčastnil sa rokovania k transformácii 

hornej Nitry, a návrh župana nebol prijatý pozitívne, ale podporil 

ho p. Šimka. Požiadal som o prekládku cesty Topoľčany-Prievidza 

I/64. Pripravujeme výjazd ministra dopravy do mesta Partizánske. 

P. Takáč sa snaží z úrovne NR SR, pán predseda z úrovne župy a aj 

my sa snažíme v rámci miest a obcí. R2 je jedna vec, ale ak sú tu 

zdroje, nech zaznie hlas župana aj nás poslancov. Okrem R2 aj I/9 

a I/64 sú hlavné dopravné tepny nášho regiónu.  

p. predseda: - zhrnul uznesenie s návrhom p. Ďureje:  

Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.09.2020 prerokovalo 

predložený materiál a  ž i a d a 

1. vládu SR - o prehodnotenie priorít vo výstavbe cestnej infra-
štruktúry do roku 2030, ktoré boli v rámci materiálu „Priority 

vo výstavbe cestnej infraštruktúry“ schválené uznesením vlády 

SR č. 567/2020 zo dňa 16.09.2020, a to so zreteľom na mimo-

riadnu spoločenskú a ekonomickú dôležitosť vybudovania úsekov 

rýchlostnej komunikácie R2 na území Trenčianskeho kraja, ktorá 

je jedným z pilierov transformácie uhoľného regiónu horná 

Nitra, 

2. Ministerstvo dopravy 
a) o urýchlené dopracovanie štúdie uskutočniteľnosti rekon-

štrukcie ciest I. triedy I/9 a I/64, ktoré prechádzajú 

regiónom hornej Nitry,   

b) upresniť spôsob financovania stavby cesty I/64 Obchvat 
Prievidze, II. etapa.  

 

     Na základe výsledku hlasovania č. 38: 28-ZA, 12-NEHLASOVALI, 

Zastupiteľstvo TSK so sídlom v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 

28.09.2020 prerokovalo predložený materiál k prioritizácii 

výstavby cestnej infraštruktúry do roku 2030, a podľa predlože-

ného návrhu bolo prijaté 

   

U z n e s e n i e  číslo 564/2020 

(obsah uznesenia viď príloha 

        tejto zápisnice). 
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PhDr. Škultéty: - tento rok bola daná do užívania cyklotrasa 

Trenčín-Nemšová, problém sa rozvinul pri Skalke, kde mesto 

Trenčín povolilo stánkový predaj. Je často dopytovaný vo veci  

odpratávania odpadu, ktorý vzniká vďaka povoleniam mesta Trenčín. 

Bude sa to týkať aj ďalších katastrov obcí, podľa budovania 

cyklotrás bude záujem realizovať stánkový predaj. Nemáme kapacity 

vysýpať ich odpad. Upozornil, že treba komunikovať so starostami  

obcí, ktorých sa to bude týkať a spýtal sa, čo sa podarilo  

vyriešiť s mestom Trenčín.  

p. predseda: - tiež dostávame také podnety. Riešime len odpadkové 

koše, ktoré sú súčasťou cyklotrasy, nemáme páky na samosprávy. 

Treba dorokovať odpady so samosprávami, ak povolia predaj, musia 

dať aj podmienku, aby si predajcovia odpady vynášali.            

Na BikePointe v Nemšovej je to dobre vyriešené. Cyklotrasa vytvára 

aj nové pracovné miesta. Treba dorokovať odpady so samosprávami, 

aby v povolení na prevádzku bola aj povinnosť si ich odviezť.  

p. Dvonč: - podľa zákona o odpadoch je držiteľom odpadu mesto 

alebo obec, za to je vždy zodpovedná obec.  

 

PaedDr. Porubcová: - nepovedala som, že vy ste napísali, že 

zatvoria nemocnice. Čas na vás som si nenašla, lebo ste ma 

o stretnutie nepožiadal. Na písomný kontakt som odpísala, alebo 

zatelefonovala.  

Mgr. Ďureje, PhD.: - rád si s p. Porubcovou sadne, preberieme si 

spolu veci.  

 

doc. MUDr. Šramková, PhD.: - veľmi poďakovala všetkým, že sme sa 

tu zaoberali zdravotníctvom, COVID to preveril, pacientom to 

pomôže a raz nám za to poďakujú. Zákon je na ústavnom súde a veľmi 

si váži p. Trstenského za jeho nadhľad.  

 

p. predseda: - veľmi si vážime vašu prácu v NsP Bojnice         

pre pacientov.  

 

 

22. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.    __ 

 

p. Merašický: – požiadal o krátku informáciu v akom stave a fáze 

sa nachádza výstavba jednotlivých úsekov budovania cyklotrasy     

na hornej Nitre, požiadavku podá aj písomne. 

p. predseda: - podáme informácie po úsekoch, ako sú rozpracované 

na hornonitrianskej cyklomagistrále, pracovných rokovaní sa 

zúčastňuje aj p. Dvonč, ktorý má informácie. Odpíšeme vám, v akom 

stave a v akom čase môžete očakávať výstavbu úsekov aj na hornej 

Nitre.  

 

Ing. Maláň: – k výpadovke z Trenčína na Bánovce n.B. č. 507, ktorá 

je zahltená vozidlami a kolónami áut. Je to problém krajského 

mesta, cesta nie je obslužná k nákupným centrám, ale predovšetkým 

smerom na Bánovce, hornú Nitru, Nové Mesto n. V. a ČR. Požiadal 

problém spoločne riešiť, je to predovšetkým záležitosť TSK, ako 

správcu komunikácie. TSK má kompetencie začať prípravné práce, dať 

vypracovať PD, vyhradiť financie. Treba sa stretnúť s majiteľmi 

obchodných centier (OC), zástupcami mesta a hľadať spoločné 
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riešenie, príp. sa dohodnúť na spolufinancovaní s OC, príp. 

požiadajme štát a aktívne sa venovať tomuto problému.  

Cesta slúži nielen občanom mesta, ale celého kraja, ktorí 

prichádzajú do krajského mesta. Mohol by tam byť aj chodník pre 

peších, príp. cyklotrasa.  

Na záver poďakoval hlavnému kontrolórovi TSK p. Horváthovi       

za výbornú spoluprácu. Tiež poďakoval p. vedúcej Odboru školstva 

Hilčíkovej, ktorej už osobne poďakoval, a ktorá je vo svojej 

funkcii už posledných pár dní.  

p. predseda: - osobne poďakuje tiež p. Hilčíkovej, bude to veľká 

strata pre školstvo. Cesta II/507 je pri OC Laugaricio, rokovali 

sme s novými majiteľmi, odpovieme čo sme robili, v spolupráci 

s mestom.  

 

p. Matušík: - predniesol interpeláciu týkajúcu sa rekonštrukcie 

cesty II/517 v Pov. Bystrici – na križovatke pri hlavnej pošte, je 

problém na priechode pre chodcov, kde sa tvorí veľká mláka. Spýtal 

sa, či sa s riešením počítalo pri rekonštrukcii, ak nie, požiadal  

SSC, aby v tomto začala konať a našla spôsob ako problém 

odstrániť, resp. zahrnúť do investičných plánov.  

 

 

23. Záver.             

 

p. predseda: - tiež sa pridal k p. Maláňovi a poďakoval p. 

Hilčíkovej za spoločne strávené roky na TSK. Keď prišiel         

do funkcie, Odbor školstva bolo v rozvrate a vtedy oslovil p. 

Hilčíkovú s ponukou usporiadania stavu. Je rád, že ponuku prijala 

a stali sme sa lídrami duálneho vzdelávania, upratali sme sieť 

stredných škôl, začali sme kvalitatívne projekty, nábory žiakov 

na školy, ... Poďakoval p. Hilčíkovej za množstvo práce          

a energie, ktorú vynaložila pri riešení problémov, poprial dobrý 

oddych a vyjadril veľkú vďaku za to, z čoho sme trenčianske 

školstvo vytiahli.  

 

Ing. Takáč: - ako predseda K-školstva poďakoval p. Hilčíkovej 

úprimne a srdečne za roky spolupráce. Výsledok, ktorý zanechávaš 

v školstve je na špičkovej úrovni a je to tvoja zásluha.  

p. predseda: - aj p. Horváth aj p. Hilčíková urobili veľa       

pre TSK.  

 

Ing. Bagin, bývalý predseda K-školstva: – bol pri tom rozhovore 

s p. Hilčíkovou, prešli sme všetky školy, má obavu o Odbor 

školstva. Ocenil profesionálny prístup k riaditeľom, veľmi pekne 

poďakoval a prosí, aby ste mali šťastnú ruku s jej nástupcom. 

Ing. Hilčíková: - veľmi si váži slová p. predsedu, poďakovala p. 

podpredsedníčke, podpredsedom, p. kontrolórovi, riaditeľovi aj 

poslancom a kolegom úradu i médiám za korektnú spoluprácu. 

Všetkým popriala pevné zdravie, veľa úspechov a dobrých ľudí 

okolo seba.  

 

 

 

 



46 

 
 

 

 

 

 

 

 

p. predseda: – ukončil dnešné rokovanie, prerokovali sme veľa 

dôležitých bodov. Na zastupiteľstve 23.11.2020 bude prerokovaný 

rozpočet, Rada predsedov komisií sa zíde 9.11. a komisie budú 

rokovať 2.11. a 4.11.2020. K tvorbe rozpočtu sa treba stretnúť 

s poslancami podľa okresov. Poďakovaním za účasť rokovanie 

ukončil.  

 

 

 

Trenčín,  12.10. 2020 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK 

 
 

 I. overovateľ: Ing. Pavol BAGIN, v.r. 

 

 

II. overovateľ: Mgr. Eva BOČINCOVÁ, v.r.  

                     

    

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

 

                                 Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r.  

                                            predseda                                

                               Trenčianskeho samosprávneho kraja 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


